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O δήμαρχος
Θανάσης Μπουραντάς,  
οι δημοτικοί σύμβουλοι 
και οι εργαζόμενοι 
του Δήμου Κύμης-Αλιβερίου
σας εύχονται
ΚΑΛΗ ΧΡΟΝΙΑ

Δημοπρατείται 

έργο τηλεμετρίας 

3 εκατ. ευρώ στο 

δίκτυο ύδρευσης 

όλου του Δήμου

Μελέτη για νέο

κτίριο για τον

Βρεφονηπιακό

Σταθμό στην Κύμη

Δημοπρατήθηκαν 

με 2,6 εκατ. ευρώ

οι δύο Σταθμοί 

Μεταφόρτωσης 

Απορριμμάτων

712 χιλ. ευρώ για

νέο Νηπιαγωγείο

στο Αλιβέρι

Υπόδικος για απιστία
ο Δημήτρης Θωμάς

•Δεν μπορεί να εκλεγεί  δήμαρχος, 
ούτε καν δημοτικός σύμβουλος!
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Επανεντάχθηκε 

με 5 εκατ. ευρώ 

το χαμένο έργο

του ΒΙΟΚΑ
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Ξεκίνησε για το Δήμο
μια νέα εποχή

ΤΑ ΠΡΩΤΑ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΕΙΝΑΙ ΟΡΑΤΑ 

Η ΕΠΙΣΤΡΟΦΗ ΣΤΗΝ ΚΑΝΟΝΙΚΟΤΗΤΑ ΕΙΝΑΙ ΓΕΓΟΝΟΣ

ΤΟ ΣΧΕΔΙΟ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΠΟΜΕΝΗ ΗΜΕΡΑ ΣΕ ΕΦΑΡΜΟΓΗ

Η παρούσα Δημοτική Αρχή, υποσχέθηκε την επι-
στροφή στην κανονικότητα. Και με αδιάκοπο αγώνα,
μέσα από δοκιμασίες και εμπόδια, κατάφερε να δημι-
ουργήσει τις προϋποθέσεις ώστε να σταθεί όρθιος ο
Δήμος, να ξεμπλέξει από το χάος της αδιαφάνειας και
των ελλειμμάτων – ζημιών που προξένησε η προηγού-
μενη δημοτική αρχή.

Και όχι μόνον! Παράλληλα, η Δημοτική Αρχή δημι-
ουργεί τις προϋποθέσεις για το μέλλον του Δήμου, με
ένα αναπτυξιακό σχέδιο, που δεν θα έχει σχέση με τις
παθογένειες του παρελθοντικού συστήματος.  

Είναι γεγονός. Ένας μεγάλος και οδυνηρός κύκλος,
έκλεισε. Μια νέα εποχή για το Δήμο ξεκίνησε. Τα οφέ-
λη, γίνονται ορατά : τα οικονομικά σταθεροποιούνται,
το τεχνικό πρόγραμμα ζωντανεύει, παραδίδονται έργα
–νέα και συνεχιζόμενα-, εμφανίζονται μελέτες, σχεδιά-
ζονται οι παρεμβάσεις του αύριο, εδραιώνεται η δια-
φάνεια.

Η παρούσα Δημοτική Αρχή συνεχίζει να παλεύει.
Κέρδισε τις μάχες που έδωσε για τους δημότες, έχει
ακόμη πολλές μπροστά της και θα τις δώσει μαζί με
τους δημότες.

Άνοιξε ο δρόμος για 

Κλειστό Κολυμβητήριο 

στο Αλιβέρι & Διοικητήριο

– Συνεδριακό Κέντρο

στην Κύμη

12 εκατ. ευρώ το Τεχνικό 
Πρόγραμμα του 2019

Είναι το μεγαλύτερο που έχει 
παρουσιαστεί ποτέ από το Δήμο

ΣΕΛ. 32

ΣΕΛ. 27
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Τα ονόματα 
των Ν. Παππά
και Δημ. Τρίμη 
σε δρόμους 
της Κύμης 

ΎΎ
στερα από απόφαση
του Δημοτικού Συμ-

βουλίου Κύμης Αλιβερίου,
δόθηκαν σε δύο οδούς της
Κύμης τα ονόματα του
ναυάρχου Νικολάου Παπ-
πά και του καθηγητή - επι-
θεωρητή Δημητρίου Τρίμη.

Οι τελετές ονοματοδο-
σίας έγιναν σε διαφορετι-
κές ημερομηνίες, παρου-
σία του δημάρχου Θανά-
ση Μπουραντά, του αντι-
δημάρχου Αλέξανδρου
Θεοδώρου, του προ-
έδρου της Δημοτικής Κοι-
νότητας Δημητρίου Πόγ-
κα, δημοτικών συμβούλων
και κατοίκων της Κύμης.
Συνοδεύτηκαν δε από επι-
μνημόσυνη δέηση και
αποκάλυψη της σχετικής
πλάκας ονοματοδοσίας,
κάτω απ’ το πατρικό σπίτι
του Δημ. Τρίμη και έξω
από την οικία Παππά, αν-
τίστοιχα.  

Ο ναύαρχος 
Ν. Παππάς

Γήπεδο Μονοδρίου 
«Δημ. Παπαναστασίου»
ΣΣ

ε ειδική εκδήλωση (στις 31 Οκτωβρίου), σύμφωνα με
απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, πραγματοποι-
ήθηκε, η ονοματοδοσία του γηπέδου ποδοσφαίρου του

Μονοδρίου σε «Δημήτρης Παπαναστασίου».

Η παρουσία όλης της τοπικής κοινωνίας αλλά και πολλών και
διαφορετικών καταβολών πολιτικών και αυτοδιοικητικών παρα-
γόντων, κατέστησε εμφανές ότι η δράση και η προσωπικότητα
του Δημήτρη Παπαναστασίου διατηρούνται στη μνήμη και τι-
μούνται από όλους όσοι τον γνώρισαν.

Το έργο του, κατά τη διάρκεια της θητείας του από την
προεδρία στην Κοινότητα Μονοδρίου (με επόμενους σταθ-
μούς το Σύνδεσμο Ανάπτυξης Κύμης, την ΤΕΔΚΕ, την κοινο-
τοσυνεταιριστική ΕΒΟΤΕΞ, τη διδασκαλία στην ΑΕΝ Κύμης
και το ΤΕΙ Χαλκίδας καθώς και τη διοίκηση του Νοσοκομείου

Χαλκίδας) έως την Αντινομαρχία Εύβοιας και την ΤΕΝΑΕ και
τέλος, στη Δημαρχία του Καποδιστριακού Δήμου Κονι-
στρών, ήταν σημαντικό.

Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης, τόσο ο Δημήτρης Μούντρι-
χας όσο και ο δήμαρχος Θανάσης Μπουραντάς αναφέρθηκαν
στην προσφορά του Δημήτρη Παπαναστασίου, τονίζοντας ότι
«εξακολουθεί να ζει στη μνήμη των πολιτών», ενώ επεσήμαναν την
παρουσία ανθρώπων από όλους τους κομματικούς χώρους και από
διαφορετικές παρατάξεις, «γεγονός που καταδεικνύει πόσο αγα-
πητός ήταν ο Δημήτρης Παπαναστασίου».

ΠΠ
ρόταση για εγκατάσταση – λει-
τουργία στην Κύμη του πανεπι-
στημιακού Τμήματος Διαχεί-

ρισης Λιμένων & Ναυτιλιακών Σπουδών
του προς σύσταση Συγκροτήματος Ευ-
ρίπου, υπέβαλε ο Δήμαρχος Θανάσης
Μπουραντάς προς τον Υπουργό Παιδεί-
ας Κώστα Γαβρόγλου

Ο Δήμαρχος, επαναλαμβάνοντας την
εξ αρχής στήριξή του στην πρόταση του
Εθνικού Καποδιστριακού Πανεπιστημίου
για τη δημιουργία του Συγκροτήματος
Ευρίπου, επισημαίνει ότι «ο καταλληλό-
τερος χώρος εγκατάστασης και λειτουρ-
γίας του Τμήματος Διαχείρισης Λιμένων
& Ναυτιλιακών Σπουδών, είναι η Κύμη»

Η Κύμη με την ισχυρή ναυτική παρά-
δοση, στην οποία από το 1951 λειτουρ-
γεί η πρώην Σχολή Εμποροπλοιάρχων και
νυν Ακαδημία Εμπορικού Ναυτικού, με το
μεγαλύτερο και πιο σύγχρονο λιμάνι της

Στερεάς, που είναι χαρακτηρισμένο ως
διεθνές και με την προοπτική του άξονα
από το Σχηματάρι, που έχει χαρακτηρι-
στεί ως πρωτεύον οδικό δίκτυο.

Ως χώρος στέγασης του Τμήματος
προτείνεται και παραχωρείται από το Δή-
μο Κύμης-Αλιβερίου, το παλαιό πετρό-
κτιστο κτίριο του Μυλωνοπούλειου, που
έχει αναπαλαιωθεί, με την έγκριση του
Υπουργείου Παιδείας, με σκοπό την ίδρυ-
ση Κέντρου Περιβαλλοντικής Εκπαίδευ-
σης.

Η πρόταση αφ’ ενός ευνοεί την ανά-
πτυξη της Κύμης, που είναι μονοσήμαν-
τα στοχευμένη στον τομέα των
υπηρεσιών και αφ’ ετέρου, εξυπηρετεί
στην πράξη τη λειτουργία του συγκεκρι-
μένου πανεπιστημιακού Τμήματος, δεδο-
μένου ότι προσφέρει αντικειμενικές
προϋποθέσεις που δεν διαθέτουν η Χαλ-
κίδα και τα Ψαχνά. 

Πρόταση από πλευράς Δήμου 
για εγκατάσταση στην Κύμη
πανεπιστημιακού τμήματος

Ξεκίνησε 
το Κέντρο 
Κοινότητας 
του Δήμου 

ΤΤ
ο Κέντρο Κοινότητας
Δήμου Κύμης-Αλιβερίου

ξεκίνησε τη λειτουργία του
στο Παλιό Δημαρχείο Κριε-
ζών.

Σε διαμορφωμένο χώρο
γραφείων και στελεχωμένο
με τρία άτομα (1 ΠΕ Ψυχο-
λόγων, 1 ΤΕ Κοινωνικών Λει-
τουργών και 1 ΔΕ Διοι-
κητικού). 

Σκοπός της λειτουργίας
του είναι η ανάπτυξη ενός
τοπικού σημείου αναφοράς
για την υποδοχή, εξυπηρέ-
τηση και διασύνδεση των
πολιτών με όλα τα κοινωνικά
προγράμματα και όλες τις
κοινωνικές υπηρεσίες που
υλοποιούνται στο Δήμο.
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ΤΤ
έσσερα χρόνια γεμάτα δυσκολίες
και συνεχή εμπόδια πέρασαν για
τη Δημοτική Αρχή Κύμης-Αλιβε-

ρίου που ανέλαβε να βγάλει το Δήμο από
ένα οικονομικό τέλμα, όντας κοντά στη
διάλυση, τη χρεοκοπία και την επιτρο-
πεία. 

Μια πορεία με διαρκή υπονόμευση αυ-
τής της προσπάθειας και με κατάθεση σω-
ρείας αγωγών που έχει λάβει τη μορφή
πλεκτάνης κατά των συμφερόντων του
Δήμου και των δημοτών με ενέργειες
συγκεκριμένων ανθρώπων που εισέπρατ-
ταν ή επιχειρούν να εισπράξουν χρήματα
με δικαστικές προσφυγές… 

Εκατομμύρια ευρώ έχει πληρώσει τα
τέσσερα τελευταία χρόνια ο Δήμος από
ληξιπρόθεσμα, κατασχέσεις κι αγωγές
που σχετίζονταν με τα έργα και τις ημέρες
της προηγούμενης δημοτικής αρχής.  

Εκατομμύρια ευρώ είναι οι απώλειες
σε ποσά τα πρώτα χρόνια ανάληψης της
Δημοτικής Αρχής, όταν εκδίδονταν δικα-
στικές αποφάσεις ερήμην του Δήμου, κα-
θώς δεν υπήρχαν φάκελοι και υλικό, αρ-
χεία και στοιχεία στο Δημαρχείο, που θα
χρησίμευαν για να στηρίξει ο Δήμος την
αντίδρασή του και να προστατευθούν τα
συμφέροντα των πολιτών.

Ευτυχώς, όμως, υπήρξαν και ορισμέ-
νες αιτιάσεις που απορρίφθηκαν, επειδή
ενημερώθηκε η πολιτική ηγεσία και αντέ-
δρασε με αντίκρουση στοιχείων… 

Πρόσφατα, απορρίφθηκε αγωγή χω-
ματουργού που ζητούσε 216 χιλιάδες ευ-
ρώ για έργα που έλεγε ότι είχε κάνει πριν
από δέκα χρόνια, τα οποία ο πρώην δή-
μαρχος Δημ. Θωμάς φέρεται να του τα εί-
χε αναθέσει προφορικά, ενώ του είχε δώ-
σει προς χρήση στο δικαστήριο και βεβαι-
ώσεις καλής εκτέλεσης των έργων αυ-
τών!... 

Σε μια άλλη υπόθεση, κάποιοι που
διεκδικούσαν 146 χιλιάδες ευρώ, μόλις
αντιλήφθηκαν τα καλά προετοιμασμένα
στοιχεία του Δήμου με τα οποία αντι-
κρούονταν και καταρρίπτονταν οι απαιτή-
σεις τους, ματαίωσαν την εκδίκαση!… 

Όπως και συνέβη και σε ακόμα 2-3
υποθέσεις των 20 χιλιάδων… Περιπτώ-
σεις στις οποίες εάν δεν υπήρχε αντίδρα-
ση, οι αιτούντες θα πετύχαιναν τους σκο-
πούς τους και θα στερούσαν να πάρουν
από τα ταμεία του Δήμου, πάνω από 400
χιλιάδες ευρώ. 

[Βεβαίως, ματαίωση της αγωγής ση-
μαίνει ότι μπορούν να την επαναφέρουν
όποια στιγμή στο μέλλον... Λέτε να ελπί-
ζουν σε βολικές γι’ αυτούς εξελίξεις;…]

Πάντως, πολλά αποκαλύφθηκαν σε
ό,τι αφορά στις πρακτικές του παρελ-
θόντος και στις επιπτώσεις τους για το
Δήμο και τους δημότες, τα τέσσερα τε-
λευταία χρόνια.

Και ήδη η πορεία των πραγμάτων έχει
οδηγήσει σε ποινικές διώξεις. Στις 24 Σε-
πτεμβρίου 2019 προσδιορίστηκε η δίκη
για το τεράστιο έλλειμμα στα ταμεία του
Δήμου. Αλλά υπάρχει και συνέχεια, αφού
σύντομα ξεκινούν οι ανακρίσεις για σω-
ρεία πλαστογραφιών υπογραφών από
Επιτροπές και τη ΔΕΥΑΚΑ, την περίοδο
από το 2009-2010 μέχρι το 2013!... 

Η παρούσα Δημοτική Αρχή έχει ξεκα-

θαρίσει προς όλες τις κατευθύνσεις ότι

δεν έχει προσωπικά προβλήματα με κα-
νέναν και δεν κυνηγά τον οποιονδήποτε.
Κάνει αυτό που είναι υποχρεωμένη να
κάνει από το νόμο και την ιδιότητά της. 

Οι ενέργειες μιας δημοτικής αρχής
πρέπει να γίνονται εν γνώσει των πολιτών,
καθώς κάθε ένας πρέπει να νοιώθει και να
αναλαμβάνει την ευθύνη για τις αποφάσεις
και τις πράξεις του. Και η ευθύνη είναι συλ-
λογική, αλλά και του καθενός ξεχωριστά.

Δεν νοείται Δήμος με δραστηριότητες
υπέρ συγκεκριμένων ατόμων που χρησι-
μοποιούν προσωπικά χρήματα από λαϊκές
αγορές, κοιμητήρια, σχολικές επιτροπές
ή εικονικά έργα.

Και βέβαια η παρούσα Δημοτική Αρ-
χή δεν έχει μένος εναντίον κανενός αλλά
κάποιοι που λειτουργούσαν για προσωπι-
κό τους λογαριασμό εκφράζουν μίσος θα-
νάσιμο εναντίον της. Άνθρωποι και ομάδες
σε κάθε σημείο του Δήμου που ωφελήθη-
καν από τέτοιες πρακτικές, στηρίζουν με-
τά μανίας το …μεροκάματό τους.

Κανονικά το αντίθετο θα έπρεπε να
συμβαίνει…

Τα χρήματα, λοιπόν, που έχουν χαθεί
για το σύνολο των δημοτών είναι πολλά.
Πολύ περισσότερα από αυτά για τα
οποία υπάρχουν ποινικές διώξεις. 

Παραδείγματος χάριν, ήρθαν στο Δή-
μο 192 χιλιάδες ευρώ από κρατικό πρό-
γραμμα για το βιολογικό του Αυλωναρί-
ου αλλά δεν δόθηκαν στον εργολάβο, αν
και τα πήραν από το λογαριασμό. Ο ερ-
γολάβος κάνει αγωγή και ζητά (με τους
τόκους) 370 χιλιάδες ευρώ ενώ παράλλη-
λα, χάθηκε κι ένα μεγάλο ενταγμένο έρ-
γο 2,3 εκατομμυρίων ευρώ για τους δη-
μότες (αν και η επιμονή και η ετοιμότητα
της παρούσας Δημοτικής Αρχής κατάφε-
ρε να το επαναφέρει μέσα από άλλο πρό-

γραμμα)!..

Το πώς διατηρήθηκε ο Δήμος Κύμης
Αλιβερίου όρθιος μετά από όλα αυτά μοι-
άζει με θαύμα.

Σε αυτό το ασφυκτικό πλαίσιο έγινε
ένας αδιάκοπος καθημερινός αγώνας
επι τέσσερα χρόνια σε δυο επίπεδα. Να
διεκδικηθούν όλα τα χρήματα που έχουν
αφαιρεθεί από τους δημότες και να γίνει
διαχείριση της καθημερινότητας, με πα-
ράλληλη παραγωγή έργου. 

Ο δήμαρχος Θανάσης Μπουραντάς,
οι αντιδήμαρχοι Γιώργος Μπόκαρης, Νί-
κος Μπαράκος, Αλέξανδρος Θεοδώρου,
Γιώργος  Κότσαρης και Δημήτρης Μούν-
τριχας, οι πρόεδροι των Σχολικών Επιτρο-

πών (ο και αντιδήμαρχος) Χρήστος Σαμα-
ράς και Κώστας Δημάς, ο πρόεδρος της
ΔΕΥΑΚΑ Φώτης Αναστασίου, ο πρόεδρος
της ΔΗΚΕΠΕΠΟΚΑ Γιώργος Παγώνης, ο
πρώην πρόεδρος του Δημ. Συμβουλίου,
Γιάννης Μπενάκης και ο νυν, Γιάννης Πι-
λάτης, o πρώην αντιδήμαρχος Γιάννης
Κούκης, οι Δημοτικοί Σύμβουλοι και τα
στελέχη της Δημοτικής Αρχής, με την κα-
θαρή στάση και τη λειτουργία τους δημι-
ουργούν άλλο πολιτισμό και κουλτούρα,
προσπαθώντας μέρα με τη μέρα να απο-
καταστήσουν το όνομα του Δήμου Κύμης-
Αλιβερίου που έχει πληγεί σοβαρά.

Στην ηγεσία και τους ανθρώπους της
Δημοτικής Αρχής -μετά από πολλά χρόνια
εκλογικών αναμετρήσεων στις περιοχές
του δήμου- δεν υπάρχει ένας πολίτης που
να καταλογίσει παράνομες συμπεριφορές
και οικονομική κακοδιαχείριση. 

Κάποιοι ψάχνουν μανιωδώς να βρουν
έστω και ένα κόκκο άμμου διασπάθισης
χρήματος εδώ και τέσσερα χρόνια και
επειδή δεν μπορούν να βρουν τίποτα μιλά-
νε για δήθεν προεκλογικά έργα, για απου-
σία ή για απραξία της Δημοτικής Αρχής,
την ώρα που οι ίδιοι καλούνται σε επίπεδο
Δικαστηρίου να λογοδοτήσουν για τα έρ-
γα και τις ημέρες τους…  Και την ίδια ώρα
κάνουν περιοδείες, λένε ψέματα (για το
παρελθόν αλλά και για το μέλλον τους) και
κοροϊδεύουν τους δημότες!...

Η σημερινή Δημοτική Αρχή του Δή-
μου Κύμης-Αλιβερίου δεν αντιλαμβάνεται
την διαχείριση των προβλημάτων ούτε ως
ευκαιρία για παιχνιδάκια με πρόσχημα το
ξεπέρασμα της γραφειοκρατίας, ούτε ως

βήμα εύνοιας κάποιων ημετέρων. 

Ασχολείται σοβαρά με τα προβλήμα-
τα του Δήμου και σχεδιάζει το μέλλον
του, αφού κατάφερε κόντρα στις δυσκο-
λίες και τα όποια προσκόμματα να κατα-
θέσει τους προϋπολογισμούς από το 2011
(αυτούς που είχε …ξεχάσει η προηγούμε-
νη δημοτική αρχή) μέχρι το 2016. 

Την απουσία ύπαρξης προϋπολογι-
σμών από την προηγούμενη δημοτική αρ-
χή την πλήρωσε πολύ ακριβά ο Δήμος. Θα
υπήρχαν έτοιμες μελέτες και θα είχαν ξε-
κινήσει άμεσα πολλά έργα ενώ θα είχαν
δρομολογηθεί ακόμα περισσότερα.

Η προσπάθεια για την κατάθεση των
προϋπολογισμών ολοκληρώθηκε μόλις
φέτος το Σεπτέμβριο, με το Δήμο να είναι
πλέον σε θέση να προχωρήσει σε δανει-
σμό για μια σειρά μεγάλων έργων (κο-
λυμβητήρια, συνεδριακά κέντρα βιολογι-
κούς καθαρισμούς) που προγραμματίζει.

Αλλά και σ’ αυτήν την προοπτική, της
δανειοδότησης για την κατασκευή κάποι-
ων μεγάλων έργων, η Δημοτική Αρχή δέχ-
θηκε κριτική και άρνηση. Άρνηση για τη
σύναψη δανείου με δόση 1800 ευρώ το
μήνα, από τους ανθρώπους που είχαν κλη-
ρονομήσει στην παρούσα Δημοτική Αρχή,
πέραν των οικονομικών ερειπίων και την
υποχρέωση εξυπηρέτησης δόσης δανεί-
ου της προηγούμενης δημοτικής αρχής
ύψους 72 χιλιάδων ευρώ το μήνα!...

Σήμερα σε ένα Δήμο χωρίς πόρους -
και εν πολλοίς αυτό ισχύει για όλη τη χώ-
ρα- μόνον με δανεισμό σε λογικά επίπε-
δα μπορεί να γίνουν μεγάλα έργα. Και η
ωφέλεια για τους δημότες θα είναι πολύ
μεγάλη.

Από τη Δημοτική Αρχή, φτιάχτηκε μια
Τεχνική Υπηρεσία πρότυπο που στηρί-
ζεται στις δυνάμεις της και έχει αποτελέ-
σματα. Έχει κάνει σωρεία μελετών, δια-
γωνισμών και συμβάσεων -συμμετέχοντας
σε όλα τα κρατικά προγράμματα- και πε-
τυχαίνει εκπτώσεις γύρω στο 45% αντί των
3-11% που προσφέρονταν στο παρελθόν. 

Και είναι βασικό, γιατί με αυτόν τον
διάφανο τρόπο εξοικονομούνται χρήμα-
τα που μπορούν να χρηματοδοτήσουν
νέα πρόσθετα έργα, να αξιοποιηθούν για
τον τόπο και τους πολίτες.

Υπάρχουν ελλείψεις, υπάρχουν ακό-
μη λειτουργικά προβλήματα. Είναι λογι-
κό και αναμενόμενο. Ο Δήμος Κύμης-Αλι-
βερίου ήταν σαν ένα σκουριασμένο και
ακινητοποιημένο όχημα. Έγινε τεράστια
και αδιάκοπη προσπάθεια να πάρει
μπροστά και να λειτουργήσουν τα γρανά-
ζια του.. Θέλει ακόμα μεγαλύτερη προ-
σπάθεια για να κινείται γρήγορα και απο-
τελεσματικά. Αυτή η προσπάθεια δεν
σταματά και δεν μπορεί να εμποδιστεί
από τις πρακτικές και τα πρόσωπα του
παρελθόντος.

Η επιστροφή στην κανονικότητα είναι γεγονός

Έχουν γίνει ορατά 
τα πρώτα αποτελέσματα 
και το σχέδιο για το αύριο



ΤΤ
α 50 χρόνια αρχιερατι-
κής ιεροσύνης του Μη-
τροπολίτη Καρυστίας

& Σκύρου (και αντιπροέδρου
της Διαρκούς Ιεράς Συνόδου
της Εκκλησίας της Ελλάδος) κ.
Σεραφείμ εόρτασε ο Δήμος
Κύμης-Αλιβερίου, σε ειδική
εκδήλωση στην Κύμη, έδρα
της Μητροπόλης.

Είχε προηγηθεί η πρώτη τι-
μητική εκδήλωση στην αίθου-
σα της παλαιάς Βουλής στην
Αθήνα και ακολούθησε αυτή
στην Κάρυστο. 

Η εορταστική – τιμητική εκ-
δήλωση στην Κύμη πραγματο-
ποιήθηκε την Κυριακή 4 Νοεμ-
βρίου με την παρουσία πλή-
θους πιστών, Μητροπολιτών
απ’ όλη την Επικράτεια, Πολι-
τικών προσώπων, Πανεπιστη-
μιακών, αλλά και εκπροσώπων

της Αυτοδιοίκησης.

Ο Δήμαρχος Κύμης-Αλι-
βερίου, Θανάσης Μπουραν-
τάς, ευχαρίστησε τον Μητρο-
πολίτη για το θεάρεστο έργο
του επί 50 συναπτά έτη, δί-
νοντάς του ένα εγκόλπιο ως
ελάχιστο δώρο για την προ-
σφορά του.

Ο αντιδήμαρχος Κύμης,
Αλέξανδρος Θεοδώρου προ-

σέφερε εκ μέρους του Δημο-
τικού Συμβουλίου ένα χρυσό
σταυρό και ο πρόεδρος της
Τοπικής Κοινότητας Κύμης,
Δημήτρης Πόγκας, μία ανα-
μνηστική πλακέτα.

Επίσημοι αλλά και απλοί πι-
στοί, που συνεργάστηκαν και
έζησαν από κοντά  το φιλαν-
θρωπικό έργο του Δεσπότη, μί-
λησαν από καρδιάς, συγκίνη-

σαν τους παρευρισκόμενους
και τον ίδιο και του απέδωσαν
ένα ελάχιστο ευχαριστήριο
για την πολύχρονη προσφο-
ρά του.

Στον εορτασμό παρευρέ-
θησαν και πιστοί από τον τόπο
καταγωγής του τιμώμενου Μη-
τροπολίτη, την Αρκαδία. Μάλι-
στα λόγο εκφώνησε και εκπρό-
σωπός τους, ο οποίος δεν πα-

ρέλειψε να κάνει λόγο για την
προσωπικότηταά του, που
αποτελεί πρότυπο αγιοσύνης
για την τοπική και όχι μόνο
κοινωνία.

Ο Μητροπολίτης Καρυ-
στίας & Σκύρου κ. Σεραφείμ
στις δύσκολες αυτές εποχές
μεταφέρει το μήνυμα του Κυ-
ρίου σε κάθε απομακρυσμέ-
νη γωνιά της περιοχής και
βρίσκεται δίπλα σε κάθε συμ-
πολίτη που χρειάζεται βοή-
θεια, χωρίς να παραλείπει κα-
νέναν. 

Η τιμητική εκδήλωση δεν
ήταν παρά μόνον μια μικρή έμ-
πρακτη αναγνώριση στο αρ-
χιερατικό έργο του, στα 50
έτη προσφοράς του στην το-
πική κοινωνία και της αφιέ-
ρωσής του στην Ελλαδική Εκ-
κλησία.
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Ο Μητροπολίτης Σεραφείμ (κατά κόσμον: Σωκρά-
της Ρόρης) γεννήθηκε το 1929 στο χωριό Κοσμάς Κυ-
νουρίας. Είναι το πέμπτο κατά σειρά από τα επτά παι-
διά του Γεωργίου και της Θεοδώρας. Την εγκύκλια
εκπαίδευσή του ολοκλήρωσε στο χωριό του, ενώ την
Γυμνασιακή εκπαίδευση το Λεωνίδιο. Το 1950 εισήχθη
στη Θεολογική Σχολή του Εθνικού και Καποδιστρια-
κού Πανεπιστημίου Αθηνών, από την οποία αποφοί-
τησε το 1955 με βαθμό «Λίαν Καλώς». Μετά το Πανε-
πιστήμιο εκπλήρωσε τις στρατιωτικές του υποχρεώ-
σεις υπηρετώντας ως Έφεδρος Ανθυπολοχαγός Πυ-
ροβολικού σε διάφορες Στρατιωτικές Σχολές και Μο-
νάδες και στο ΓΕΣ.

Ακολούθως, επέστρεψε στη γενέτειρά του και
υπηρέτησε αυτοπροαιρέτως ως Δάσκαλος στα
Σχολεία της περιοχής και στη συνέχεια διορίσθηκε
Καθηγητής Θεολογίας στο Γυμνάσιο Πέτρας Λέ-
σβου και ακολούθως Κάτω Κλεισούρας Καλαβρύ-
των. Ως Καθηγητής ανέπτυξε πλούσια ιεραποστο-
λική δράση διδάσκοντας σε Κατηχητικά Σχολεία,
οργάνωσε εσπερινά κηρύγματα και ομιλίες, συγ-
κρότησε δανειστικές βιβλιοθήκες, αλλά και προ-
χώρησε στην ίδρυση συσσιτίων για άπορους μα-
θητές.

Το 1962 εγκατέλειψε την έδρα του Σχολείου και
εκάρη Μοναχός, λαβών το όνομα Σεραφείμ, στην
Ιερά Μονή Παναγίας Έλωνας. Στις 10 Αυγούστου

1962 στον Ιερό Ναό των Αγίων Αναργύρων του
χωριού του χειροτονήθηκε Διάκονος υπό του Μη-
τροπολίτου Μαντινείας και Κυνουρίας Γερμανού
και στις 14 Οκτωβρίου 1962 στον Ιερό Μητροπολι-
τικό Ναό του Αγίου Βασιλείου Τριπόλεως χειρο-
τονήθηκε Πρεσβύτερος υπό του ίδιου Μητροπολί-
του, λαμβάνοντας στις 25 Οκτωβρίου, το οφφίκιο
του Αρχιμανδρίτη και του Εξομολόγου.

Εν συνεχεία ανέλαβε καθήκοντα Ιεροκήρυκα
της Ιεράς Μητροπόλεως Μαντινείας και Κυνου-
ρίας. Παράλληλα, δίδασκε το μάθημα της Θρη-
σκειολογίας και το μάθημα της Ερμηνείας της Και-
νής Διαθήκης στην Παιδαγωγική Ακαδημία Τριπό-
λεως.

Τον Νοέμβριο του 1968 εξελέγη από την Ιερά
Σύνοδο της Εκκλησίας της Ελλάδος Μητροπολί-
της Καρυστίας και Σκύρου.

Η εις Επίσκοπο χειροτονία του έγινε στις 24 Νο-
εμβρίου 1968 στον Ιερό Μητροπολιτικό Ναό Αγίου
Βασιλείου Τριπόλεως προεξάρχοντος του Μητρο-
πολίτου Ξάνθης Αντωνίου και συνιερουργούντων
των Μητροπολιτών Γυθείου και Οιτύλου Σωτηρί-
ου, Μαντινείας και Κυνουρίας Θεοκλήτου, Αργο-
λίδος Χρυσοστόμου και του Επισκόπου Περιστε-
ράς Ηλία. Την Κυριακή 8 Δεκεμβρίου 1968 έγινε η

ενθρόνιση του Μητροπολίτου Καρυστίας και Σκύ-
ρου Σεραφείμ στον Μητροπολιτικό Ναό Αγίου
Αθανασίου Κύμης.

Κατά την ποιμαντορία του, όντας φιλομόναχος
φρόντισε για την επάνδρωση των Ιερών Μονών
της Μητροπόλεως, όπως της Ιεράς Μονής Μετα-
μορφώσεως του Σωτήρος Κύμης, Κοιμήσεως Θε-
οτόκου «Μάτζαρη», Αγίου Χαραλάμπους Λευκών,
Τιμίου Προδρόμου Καρυών και Αγίου Αντωνίου
Αχλαδερής. Ακόμα, ίδρυσε δύο Γηροκομεία στην
Κύμη και στην Κάρυστο.

Ως Τοποτηρητής του Αρχιεπισκοπικού Θρό-
νου των Αθηνών, μετά την κοίμηση του Αρχιεπι-
σκόπου Χριστοδούλου, οργάνωσε τα της Εξοδίου
Ακολουθίας του, καθώς επίσης και τα της εκλογής
του νέου Αρχιεπισκόπου Αθηνών και πάσης Ελ-
λάδος, του Ιερωνύμου του Β’.

Σήμερα είναι ο αρχαιότερος σε πρεσβεία χει-
ροτονίας Μητροπολίτης της Ελλαδικής Εκκλη-
σίας.

Την Τετάρτη 8 Μαρτίου 2017, του απενεμήθη
από τον Αρχιεπίσκοπο Αθηνών Ιερώνυμο και την
Ιερά Σύνοδο της Εκκλησίας της Ελλάδος, το Δί-
πλωμα και τα Διάσημα του Παρασήμου του Απο-
στόλου Παύλου της Εκκλησίας της Ελλάδος, με
την ευκαιρία της επικείμενης συμπληρώσεως πεν-
τηκονταετίας αυτού στην Αρχιερωσύνη.

50 χρόνια αρχιερατικού έργου 
και προσφοράς στην τοπική κοινωνία

Μητροπολίτης Καρυστίας & Σκύρου κ. Σεραφείμ

Η ΔΙΑΔΡΟΜΗ ΤΟΥ
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ΑΑ
περρίφθη από το Μονομελές
Εφετείο Εύβοιας η αγωγή
της εταιρείας Δημ. Κόκκος &

Σία Ο.Ε. που διεκδικούσε από το
Δήμο Κύμης-Αλιβερίου ως οφειλό-
μενο για ανεξόφλητες εργασίες,
ποσόν 216.000 ευρώ.

Η εταιρεία (με ομορρύθμους εταί-
ρους τον Δημήτρη Κόκκο του Γεωρ-
γίου και τον Ευάγγελο Κόκκο του Νι-
κολάου, έχει ως αντικείμενο την
εκτέλεση χωματουργικών εργασιών,
εργολαβικών εργασιών, εμπορία οι-
κοδομικών υλικών ιδιωτικών και δη-
μοσίων έργων) ισχυριζόταν ότι την
περίοδο Μαΐου 2008 έως και Σε-
πτεμβρίου 2009, είχε εκτελέσει και
παραδώσει 14 έργα στον Καποδι-
στριακό Δήμο Κύμης, με προφορι-
κή εντολή του τότε δημάρχου Δημή-
τρη Θωμά. 

Τα έργα που ισχυριζόταν η εται-
ρεία ότι έκανε, ήταν: καθαρισμός
ακτών στη θέση Σουτσίνι, Πλατάνα
και Στόμιο Οξυλίθου / προστασία της
οδού Στόμιο - Οξύλιθος / προστασία
ασφάλτου από Στόμιο μέχρι Πλατά-
να / διαπλάτυνση του δρόμου στη Γέ-
φυρα Σκοτεινής μέχρι Πλατάνα / εκ-
σκαφή τεχνικών έργων και κατα-
σκευή πρανών από Πλατάνα μέχρι
Μεντούλι / διαπλάτυνση δρόμου στη
θέση Φαλάριο στην Κύμη και απομά-
κρυνση μπαζών / αποκατάσταση
στροφής Πατεράκη στο δρόμο προς
Κύμη / καθαρισμός ακτών από Σου-
τσίνι-Πλατάνα και Στόμιο Οξυλίθου /
διαπλάτυνση δρόμου Αγιος Γεώρ-
γιος –Μουρτερή / επίστρωση του
δρόμου από Μουρτερή έως Στόμιο /
αποκατάσταση παραλιακού δρόμου
εντός οικισμού Πλατάνας / επισκευή
στο δίκτυο ύδρευσης του Δήμου σε
όλη την έκταση του.

Παρουσίασε μάλιστα και βεβαι-
ώσεις εκτέλεσης των έργων, υπογε-
γραμμένες από τον Δημήτρη Θωμά. 

Ωστόσο, παρά τη συμφωνία για
τη χρήση πολλών μηχανημάτων, ερ-
γατών και ωρών απασχόλησης, ο με-
τέπειτα Καλλικρατικός Δήμος Κύ-
μης-Αλιβερίου (με δήμαρχο και πά-
λι τον εντολέα και βεβαιούντα Δημ.

Θωμά;) αρνήθηκε να καταβάλει την
αμοιβή του... 

Απαιτήθηκαν 4 χρόνια για να κι-
νηθεί νομικά η εταιρεία, που κατέ-
θεσε αγωγή (με δικηγόρο τον γιο αι-
ρετού πολιτικού συνεργάτη του Δημ.
Θωμά) για να πάρει 215.788 ευρώ,
το Δεκέμβριο του 2013 (στην τελευ-
ταία χρονιά της θητείας Θωμά και
άρα, προ των δημοτικών εκλογών
του 2014). 

Χωρίς να υπάρχει ενημέρωση
στην παρούσα Δημοτική Αρχή (που
ανέλαβε τον Σεπτέμβριο του 2014),
το Δεκέμβριο του 2015 έγινε το Πρω-
τοβάθμιο Δικαστήριο και έκανε δε-
κτή την αγωγή ερήμην του Δήμου…
Με την επίδοση της απόφασης, ο Δή-
μος την προσέβαλε, ζητώντας να
μη γίνει δεκτή η διότι δεν προέκυ-
πτε από κανένα στοιχείο ή έγγραφο
ότι τα έργα αυτά είχαν εκτελεστεί
και πρέπει να πληρωθούν..

Η υπόθεση –ύστερα από μια ανα-
βολή, το Φεβρουάριο του 2017- εκ-
δικάστηκε στις 18 Απριλίου του
2018 και πρόσφατα εκδόθηκε η από-
φαση.

Το Εφετείο δεν έκανε δεκτούς
τους ισχυρισμούς της Δημ. Κόκκος
& Σία Ο.Ε.

Από τα προσκομισθέντα αποδει-
κτικά έγγραφα στο Δικαστήριο, δεν

αποδείχθηκε η έκταση και το μέγε-
θος των εργασιών που ζητούσε η
εταιρεία ούτε ότι χρησιμοποίησε τα
μηχανήματα που επικαλέσθηκε.

Η τοπογραφική έκθεση δεν είχε
επιμετρήσεις ώστε να προκύπτει η
έκταση και η αξία των έργων… 

Τα πολλά βαρέα και επί μακρόν
χρησιμοποιηθέντα –κατά δήλωση της
εταιρείας- μηχανήματα δεν ανήκαν

στην εταιρεία (που διαθέτει επίσημα
μόνο ένα φορτωτή και ένα φορτηγό)
αλλά σε πρόσωπα της ευρύτερης οι-
κογένειας των ομόρρυθμων μελών
που έχουν δικές τους ατομικές επιχει-

ρήσεις, ενώ ο ισχυρισμός της εταιρίας
ότι της είχαν παραχωρηθεί, δεν προ-
έκυψε από κανένα σχετικό έγγραφο
παραχωρητήριο …

Επίσης, εκείνη την περίοδο η
εταιρεία δεν είχε εκδώσει κανένα
σχετικό τιμολόγιο παροχής υπη-
ρεσιών από το οποίο να προκύ-
πτουν οι δαπάνες οι οποίες ισχυρί-
ζονταν ότι έγιναν, ούτε υπήρχε κά-
ποιο έγγραφο ή τιμολόγιο για αμοι-
βές προσωπικού, εργατών, χειρι-
στών ή χρήσης μηχανημάτων… 

Ενώ, η Τεχνική Υπηρεσία του Δή-
μου ανέφερε εγγράφως ότι δεν
υπάρχουν φάκελοι, ούτε έχουν συν-
ταχθεί τεχνικές προδιαγραφές - με-
λέτες για τις συγκεκριμένες εργα-
σίες που διεκδικούσε η εταιρεία.  

Παράλληλα, οι χειρόγραφες βε-
βαιώσεις με την υπογραφή του
πρώην δημάρχου και τη σφραγίδα
του Δήμου, πέραν του ότι δεν είχαν
αριθμό πρωτοκόλλου εξερχομένου
εγγράφου, θα έπρεπε κατά νόμο να
έχουν εκδοθεί από την Τεχνική Υπη-
ρεσία.

Μάλιστα, δύο από τα έργα για τα
οποία είχε δοθεί βεβαίωση, ήταν αρ-
μοδιότητας της ΔΕΥΑΚ και όχι του
Δήμου, ενώ ένα άλλο, για τα οποίο η
εταιρεία είχε πάρει βεβαίωση από
τον δήμαρχο, ήταν στην αρμοδιότη-
τα της Νομαρχίας Εύβοιας.

Δικαστικό «όχι» σε ισχυρισμούς-απαιτήσεις εργολάβου  
με προφορικές εντολές και χωρίς αποδεικτικά έγγραφα 

Δυστυχώς, στο παρελθόν υπήρξαν περιπτώσεις για τις
οποίες έχουν πληρωθεί από το Δήμο χιλιάδες ευρώ για οι-
κονομικές αξιώσεις προφορικών εντολών πριν από πέντε
και πλέον χρόνια… Όμως, η υπόθεση αυτή και η δικαστική
κατάληξή της, είναι πολύ σημαντική για το Δήμο Κύμης-Αλι-
βερίου και τα συμφέροντα των δημοτών. 

Μια από τις αρκετές πανομοιότυπες αγωγές εναντίον του
Δήμου, για έργα που ανατέθηκαν προφορικά και για τα
οποία  δεν προκύπτουν ο ακριβής χρόνος εκτέλεσης, η έκτα-
ση των εργασιών και το κόστος τους, απορρίφθηκε από το
δικαστήριο. Σηματοδοτώντας την από εδώ και πέρα τύχη
και των άλλων τέτοιου είδους απαιτήσεων!…
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ΣΣ
ημαντικές μελέτες έργων πέρα-
σαν στα τελευταία Δημοτικά
Συμβούλια του Δήμου Κύμης

Αλιβερίου, τα οποία ξεπερνούν τα 30
και αφορούν σε όλες τις Δημοτικές
Ενότητες. 

Έργα που βρίσκονται σε εξέλιξη,
έργα που άμεσα δημοπρατούνται, μι-
κρές ή μεγάλες παρεμβάσεις για την
επίλυση των προβλημάτων της καθη-
μερινότητας και σχεδιασμός για να γί-
νουν πολλά περισσότερα.

Μια τεράστια προσπάθεια που δεν
φάνηκε τα πρώτα χρόνια της δημοτικής
θητείας, λόγω των προβλημάτων που
δημιουργήθηκαν από την χαοτική οικο-
νομική κατάσταση που άφησε η προ-
ηγούμενη δημοτική αρχή αλλά και των
συνεχών δεσμεύσεων σε λογαρια-
σμούς του Δήμου, των δυσθεώρητων
χρεών σε πολίτες και επιχειρήσεις,
προς την εφορία, τα ασφαλιστικά τα-
μεία και των πάμπολλων αγωγών  που
εξακολουθούν να κατατίθενται μέχρι
και σήμερα σε βάρος του Δήμου.

Σε αυτό το κλίμα αρρυθμίας του δη-
μοτικού μηχανισμού έγινε μια παράλ-
ληλη προσπάθεια και δημιουργήθηκε
μια Τεχνική Υπηρεσία πρότυπο που
κατάφερε υπό την καθοδήγηση της πο-
λιτικής ηγεσίας, με εργασία των στελε-
χών της ακόμη και τα απογεύματα, να
ολοκληρωθούν μελέτες για έργα προς
χρηματοδότηση από διάφορα προ-
γράμματα.

Τα έργα αυτά δεν είναι προεκλογι-
κά… Και θα είχαν ξεκινήσει πολύ νωρί-
τερα εάν υπήρχαν κάποιες μελέτες από
την προηγούμενη δημοτική αρχή και
ταυτόχρονα δεν υπήρχε το οικονομικό
χάος που αυτή δημιούργησε!

Και μπορεί η  αντιπολίτευση να κα-
τηγορεί τη δημοτική αρχή για απραξία,
όμως… από την 01-09-2014 που ανέ-
λαβε η σημερινή δημοτική αρχή και
έως τις 23-10-2018, έχουν διενεργη-
θεί διαγωνισμοί συνολικού προϋπο-
λογισμού 7.479.371 ευρώ, με μέσο
όρο προσφερομένων εκπτώσεων 44%
και συνολικό όφελος για το Δήμο πά-
νω από 3.348.000 ευρώ που επανα-
χρησιμοποιούνται σε μελέτες και έρ-
γα… Ενώ, ο συνολικός προϋπολογι-
σμός των έργων που δρομολογήθηκαν,
δηλ. που έχουν εκτελεστεί, βρίσκονται
σε εξέλιξη ή προς δημοπράτηση, ξε-
περνάει τα 24.000.000 ευρώ. Παράλ-
ληλα, η Δημοτική Αρχή έχει πληρώσει
πάνω από 5.000.000 ευρώ σε κατα-

σχέσεις και αγωγές που έχουν κατα-
τεθεί για οφειλές προηγούμενων
χρόνων πριν αναλάβει τη διαχείριση

του Δήμου!…

Χρήματα που θα μπορούσαν να δια-
τεθούν προς όφελος των πολιτών και

που σε αρκετές περιπτώσεις αφορούν
σε εργασίες το εύρος των οποίων αμ-
φισβητείται και που διεκδικούνται και

Τέσσερα χρόνια δουλειάς 
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δεν πληρώθηκαν από την προηγούμε-
νη δημοτική αρχή, ενώ ακόμα και για
κάποιες  περιπτώσεις που αφορούν σε
υπαρκτά έργα, η οικονομική επιβάρυν-
ση από τους τόκους είναι τεράστια…

Το έργο της παρούσας Δημοτικής
Αρχής δεν μπορεί να αμφισβητηθεί
παρά τις δυσκολίες που αντιμετωπί-
στηκαν στη διαχείριση της καθημερι-
νότητας και στη λειτουργία του ίδιου
του Δήμου που πάλευε να αποφύγει
τη χρεοκοπία και την επιτροπεία!…

Δεν υπήρξε μεμψιμοιρία
και εγκατάλειψη 
της προσπάθειας, 

ούτε για μια στιγμή...

Δημοπρατήθηκε και ολοκληρώθηκε η
αποκατάσταση τεσσάρων ΧΑΔΑ με τα
συνοδά έργα διαχείρισης αποβλήτων,

προϋπολογισμού  2.666.560 ευρώ…

Πραγματοποιήθηκε η ανάπλαση
του ιστορικού κέντρου Κύμης, ένα έρ-
γο που ήταν σταματημένο. Επανεντάχ-
θηκε  και  ολοκληρώθηκε με 585.815 χι-
λιάδες ευρώ (ήταν προϋπολογισμού
1.000.000 ευρώ με 41% έκπτωση).

Εξασφαλίστηκε επιπλέον χρηματο-
δότηση και ολοκληρώθηκε το Κλειστό
Γυμναστήριο Αλιβερίου, με 1.383.000
ευρώ.

Διατέθηκαν 336.000 ευρώ για την α’
φάση ανάπλασης Αλιβερίου, έργο που
είχε διακοπεί (λόγω διάλυσης σύμβα-
σης) και δημοπρατήθηκε το ανεκτέλε-
στο έργο του, με 117.000 ευρώ. Ενώ
έγινε και η δημοπράτηση της β΄ φά-
σης ανάπλασης Αλιβερίου, ύψους
500.000 ευρώ).

Δημοπρατήθηκε η αγροτική οδοποι-
ία Καλάμου-Κορασίδας (προϋπολογι-
σμού 614.702 ευρώ από το πρόγραμμα
του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης)
στην οποία επικαιροποιήθηκε  η μελέτη,
ενώ το ίδιο έγινε και για τη βελτίωση της
οδού Κρεμαστός-διασταύρωση Αγίου
Γεωργίου Ωρολογίου, με χρηματοδότη-
ση από τα πυρόπληκτα και προϋπολογι-
σμό 492.000 ευρώ.

Ακυρώθηκε η δημοπρασία λόγω
προβλημάτων στη διαγωνιστική διαδι-
κασία και ελλείψεων στη μελέτη, συν-
τάχθηκε νέα μελέτη και δημοπρατήθη-
καν η Πλατεία Ζωντού και η Λεωφόρος
ΔΕΗ, συνολικού προϋπολογισμού
448.633 ευρώ (με χρηματοδότηση κα-
τά 75% από τη ΔΕΗ και κατά 25% από
ίδιους πόρους), με έκπτωση 57% αντί
του  17% που είχε αρχικά δοθεί.

Αναβαθμίστηκε το Παζάρι Αυλω-
ναρίου με έργα συνολικού προϋπολο-
γισμού 160.000 ευρώ.

Δημοπρατήθηκε η ανάπλαση των
πυρόπληκτων οικισμών από το Πρό-
γραμμα Δημοσίων Επενδύσεων, με
προϋπολογισμό 209.805 ευρώ.

Προχώρησαν  η αποκατάσταση  στο
οδικό δίκτυο Οκτωνιάς και Αχλαδερής
(προϋπολογισμού 73.800 ευρώ), η κατα-
σκευή του Πνευματικού Κέντρου Ζαρά-
κων (προϋπολογισμού 158.202 ευρώ), οι
τσιμεντοστρώσεις - ασφαλτοστρώσεις
δρόμων σε Αργυρό (50.000 ευρώ) και
Κόσκινα (35.000 ευρώ) από τα ανταπο-
δοτικά τέλη της Αιολικής ενέργειας. Συν-
τάχθηκαν δε νέες μελέτες και δημοπρα-
τήθηκαν από τα ανταποδοτικά της αιολι-
κής ενέργειας τσιμεντοστρώσεις και
ασφαλτοστρώσεις στο Καλέντζι, όπου
έγινε και βελτίωση αγροτικής οδοποιίας
και στους Ζάρακες, συνολικού προϋπο-
λογισμού άνω των 220.000 ευρώ.

Επίσης έγιναν και ασφαλτοστρώ-
σεις και συντηρήσεις οδοστρωμάτων
σε Αλιβέρι και Πράσινο, πάνω από
400.000 ευρώ, με χρηματοδότηση και
από τη ΔΕΗ.

ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΣΤΙΣ ΣΕΛΙΔΕΣ 10-11

αρχίζουν και αποδίδουν! 
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Δημοπρατήθηκε η α’ φάση συντή-
ρησης αγροτικής οδοποιίας Κύμης,
Κονιστρών και Αυλώνος, προϋπολογι-
σμού 263.400 ευρώ.

Ξεκίνησε η επισκευή κτιρίου και η
διαμόρφωση του αύλειου χώρου του
Δημαρχείου Κριεζών και κατασκευά-
στηκαν τοιχία αντιστήριξης σε Πυργί,
Βρύση, Πετριές, Αχλαδερή κ.α.

Εξασφαλίστηκε από το Πρόγραμμα
Δημοσίων Επενδύσεων ποσόν 180.000
ευρώ για αποκατάσταση των ζημιών
από τις χιονοπτώσεις.

Δημοπρατήθηκε το έργο για την κα-
τασκευή δύο σταθμών μεταφόρτωσης
απορριμμάτων (κατασκευή σταθμών,
προμήθεια εξοπλισμού και βελτίωση
οδών πρόσβασης), ύψους 2.633.000
ευρώ.

Όπως δημοπρατήθηκε το έργο δια-
μόρφωσης του περιβάλλοντος χώρου
στο κλειστό Γυμναστήριο Αλιβερίου,
ύψους 225.000 ευρώ. 

Έργα που έχουν εκτελεστεί,
έργα σε εξέλιξη, 

έργα προς δημοπράτηση 

Δημοπρατήθηκαν ασφαλτοστρώ-
σεις στην περιοχή Αλιβερίου (περιοχή
Νηρέως, Άγιο Ιωάννη κλπ), προϋπολο-
γισμού 160.000 ευρώ.

Εκτός από τα έργα που βρίσκονται
σε εξέλιξη, υπάρχουν έτοιμες μελέτες
και είναι προς δημοπράτηση μια σειρά
άλλων έργων, όπως:

3Η βελτίωση της αγροτικής οδο-
ποιίας Οκτωνιάς (δρόμος Μουρτάρι-
Μουρτερή), προϋπολογισμού 499.999
ευρώ.

3 Η επισκευή τοιχίου αντιστήρι-
ξης στους Καλημεριάνους προϋπολο-
γισμού 90.000 ευρώ.

3 Η αποκατάσταση οδικού δι-
κτύου τοπικών κοινοτήτων Κύμης (δη-
μοπρατήθηκε με ποσόν 190.000 ευρώ.

Ενώ, για τις αποκαταστάσεις από
την πυρκαγιά του 2007, έχουν εξα-
σφαλιστεί 100.000 ευρώ για τους Πα-
ραμερίτες του Αγίου Λουκά, 100.000
ευρώ για το Τραχήλι, 278.000 για την
ολοκλήρωση του τμήματος οδού δια-
σταύρωσης Αγίου Γεωργίου-Ωρολογί-
ου και 21.000 ευρώ για την κατασκευή
τοιχίου αντιστήριξης στη Γέφυρα Θα-
ρουνίων.

Επίσης είναι έτοιμες οι μελέτες για

τις ασφαλτοστρώσεις-τσιμεντο-
στρώσεις Κονιστρών και Αυλώνος,
προϋπολογισμού 130.000 ευρώ κα-
θώς και για την κατασκευή γηπέδου
μπάσκετ στο Γαβαλά, έργο προϋπο-
λογισμού 70.000 ευρώ, που ήδη εν-
τάχθηκε στο Πρόγραμμα Δημοσίων
Επενδύσεων.

Έργα που βρίσκονται στο στάδιο
ολοκλήρωσης της μελέτης είναι:

3Η ανάπλαση κοινόχρηστων χώ-
ρων Αργυρού, προϋπολογισμού
40.000 ευρώ. 

3Οι αναπλάσεις στους οικισμούς
Αγίου Δημητρίου και Πόρτο Μπούφα-
λο, προϋπολογισμού 40.000 ευρώ.

3 Η ανάπλαση της πλατείας και

των κοινόχρηστων χώρων (βρύσες,
Καμάρα, Μαχαλά) Ζαράκων, προϋπο-
λογισμού 74.000 ευρώ.

Ενώ, εγκρίθηκαν προ ολίγων ημε-
ρών και εντάχθηκαν στο Πρόγραμμα
Δημοσίων Επενδύσεων της Περιφέ-
ρειας Στερεάς Ελλάδας:

3 Το έργο αποκατάστασης του 1ου
Δημοτικού Σχολείου Κύμης (ο Δήμος
Κύμης Αλιβερίου ετοίμασε τη μελέτη
και εξασφάλισε την οικοδομική άδεια),
προϋπολογισμού 1.118.766 ευρώ, με
τις εργασίες να αναμένεται σύντομα να
ξεκινήσουν

3 Το έργο ανέγερσης νέου Νηπια-
γωγείου Αλιβερίου, προϋπολογισμού
712.000 ευρώ. 

Σε διαδικασία ένταξης είναι το έργο
κατασκευής νέου Κλειστού Γυμνα-
στηρίου στην Κύμη (απομένουν μόνο
τα ηλεκτρομηχανολογικά, σε ότι αφο-
ρά στη μελέτη), προϋπολογισμού
2.000.000 ευρώ. 

Πρόσφατα δε, στο Δημοτικό Συμ-
βούλιο ελήφθη απόφαση για σύναψη
δανείου ύψους 1.390.000 ευρώ για να
ετοιμαστούν οι μελέτες: 

3 Του νέου κλειστού κολυμβητη-
ρίου Αλιβερίου και, 

3 Του νέου Δημαρχείου και Συνε-

δριακού Κέντρου στην Κύμη, με πα-
ράλληλη αξιοποίηση του παλαιού δη-
μαρχείου ως χώρου πολιτιστικών δρά-
σεων.
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Αξιοποίηση 
των χρηματοδοτικών

προγραμμάτων

Παράλληλα, παρακολουθώντας
στενά κάθε καινούργια δράση, αξιοποι-
ήθηκαν όλες οι δυνατότητες χρηματο-
δοτικών προγραμμάτων από το πρό-
γραμμα «Φιλόδημος». 

3Εξασφαλίστηκε η προμήθεια
ενός19τονου φορτηγού (111.600 ευ-
ρώ), ενός καλαθοφόρου οχήματος
(69.000 ευρώ), ενός κλαδοτεμαχιστή

(78.120 ευρώ) και λεπίδων αποχιονι-
σμού για τα μηχανήματα Unimog
(5.840 ευρώ)

3Εξασφαλίστηκε η κατασκευή 10
παιδικών χαρών, συνολικού προϋπο-
λογισμού 228.000 ευρώ, οι οποίες θα
κατασκευαστούν στον Κάραβο Αλιβε-
ρίου και τον Άγιο Λουκά, στους Αγίους
Αποστόλους και το Δύστο, στα Χάνια
Αυλωναρίου και το Μανδράκι Αχλαδε-
ρής, στις Κονίστρες και το Μονόδρι,
στην Πλατάνα και τον Οξύλιθο. Σημει-
ωτέον ότι πρόκειται να υποβληθεί πρό-
ταση για την χρηματοδότηση όλων
των υπόλοιπων παιδικών χαρών του
Δήμου Κύμης Αλιβερίου, ποσού άνω

των 500.000 ευρώ, μέσω σχετικής πρό-
σκλησης που εκδόθηκε πρόσφατα από
το πρόγραμμα Leader. 

3Εξασφαλίστηκαν παρεμβάσεις
ύψους 135.000 ευρώ σε σχολικές μο-
νάδες.

Σημειώνεται ότι, έχει γίνει μεγάλη
προσπάθεια για τη συντήρηση όλων
των σχολικών μονάδων πρωτοβάθμιας
και δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, σε
κτίρια που ήταν εγκαταλελειμμένα
(υπάρχουν σχετικά θέματα με φωτο-
γραφικό υλικό στην παρούσα έκδοση).

Ενώ, φτιάχτηκε το Ειδικό Σχολείο
στα Λέπουρα και βρίσκεται σε καλό
στάδιο η προσπάθεια να καλυφθεί όλο

το φάσμα της εκπαίδευσης των ΑμεΑ.
Μάλιστα, έχει προταθεί η ίδρυση Ειδι-
κού Νηπιαγωγείου, καθώς και ΕΕΕΕΚ
που αφορά στη Δευτεροβάθμια Εκ-
παίδευση. 

3Εξασφαλίστηκε επιπρόσθετο πο-
σόν ύψους 450.000 ευρώ για την απο-
πληρωμή των αποκαταστάσεων των
ΧΑΔΑ (παρεμβάσεις με τις οποίες ο Δή-
μος και τελικά, οι δημότες γλίτωσαν τα
υψηλά πρόστιμα που θα χρεώνονταν
από την απραξία της παρελθούσης δη-
μοτικής αρχής και στο θέμα αυτό). 

Στο πρόγραμμα «Φιλόδημος» τέλος,
εντάχθηκε έργο 600.000 ευρώ για δυο
δρόμους αγροτικής οδοποιίας (έχουν
ψηφιστεί οι μελέτες) στον Κάμπο Αλιβε-
ρίου και στον Πύργο Κύμης.

Στο ίδιο πρόγραμμα και σε ότι αφο-
ρά στη ΔΕΥΑΚΑ:

3Εντάχθηκε  η  τηλεμετρία στο δη-
μοτικό δίκτυο ύδρευσης, έργο προ-
ϋπολογισμού 3.000.000 ευρώ, που θα
λύσει προβλήματα στην υδροδότηση
και τη διαχείριση του νερού.

3Εκδόθηκε η απόφαση για ένταξη
σε πρόγραμμα του του ΒΙΟΚΑ Αυλω-
ναρίου, έργο προϋπολογισμού 5.500.000
ευρώ (μιας και ο «Φιλόδημος» είναι το
μοναδικό πρόγραμμα που εγκρίνει ΒΙΟ-
ΚΑ για οικισμούς δ΄ κατηγορίας, δηλ. με
πληθυσμό κάτω των 2.000 ευρώ).

Ενώ, πρόσφατα, εκδόθηκε  πρό-
σκληση από το Υπουργείο Περιβάλλον-
τος για αναβάθμιση και επέκταση των
ΒΙΟΚΑ και η ΔΕΥΑΚΑ, που έχει ολοκλη-
ρώσει τη μελέτη για το ΒΙΟΚΑ Αλιβερί-
ου, προϋπολογισμού 3,5 εκατομμύρια
ευρώ, θα καταθέσει πρόταση για την
εξασφάλιση χρηματοδότησης.

Αυτά και άλλα πολλά έργα και δρά-
σεις που θα βρείτε στους πίνακες και
στη θεματολογία της συγκεκριμένης
έκδοσης, δεν έγιναν σε μια νύχτα ούτε
με κάποιο μαγικό ραβδί…

Χρειάστηκαν πολλές  ώρες δουλει-
άς από την πολιτική ηγεσία και τα στε-
λέχη των Τεχνικών Υπηρεσιών του Δή-
μου, χωρίς ωράριο, χωρίς διακοπή…

Για να γίνει ένα μόνο έργο απαιτεί-
ται  προεργασία με πολλαπλάσιο χρό-
νο από το χρόνο εκτέλεσης του. Δηλα-
δή, για να φτάσουμε να έχουμε ώριμες
μελέτες με όλες τις απαραίτητες εγκρί-
σεις ή να έχουμε φτάσει σε κάποιες πε-
ριπτώσεις και στην υπογραφή σύμβα-
σης, έχει προηγηθεί πολλή δουλειά.

Και αυτό που ενθαρρύνει την πολι-
τική ηγεσία του Δήμου και  δημιουργεί
αίσθημα ικανοποίησης για τη δουλειά
που έχει γίνει είναι ότι τα έργα που
έχουν δρομολογηθεί, θα γίνουν!
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Έργα σε κάθε Δημοτική ΔΗΜΟΤΙΚΗ 
ΕΝΟΤΗΤΑ ΔΥΣΤΙΩΝ

ΣΣ
τη Δημοτική Ενότητα Δυστίων αξιοποιήθη-
καν τα παρακρατηθέντα τέλη από τους πα-
ραγωγούς αιολικής ενέργειας προς τις Τοπι-

κές Κοινότητες που λειτουργούν τα αιολικά πάρκα,
με δικαιοσύνη και διαφάνεια. 

Έγιναν μια σειρά έργων (που φαίνονται αναλυτικά
σε πίνακα στο σχετικό θέμα της παρούσας έκδοσης)
στο Αργυρό, τους Ζάρακες, τα Κόσκινα και το Πρά-
σινο σε επίπεδο ασφαλτοστρώσεων - τσιμεντο-
στρώσεων, αγροτικής οδοποιίας, επισκευής παι-
δικών χαρών, αναπλάσεων κοινόχρηστων χώρων,
βελτιώσεων αθλητικών εγκαταστάσεων κ.ά. και
έχουν διατεθεί, από το 2014 μέχρι το 2017, πάνω από
850.000 ευρώ.

Υπάρχει η δυνατότητα σε κάποια χωριά όπως
το Αργυρό, τα Κόσκινα που διαθέτουν δικά τους
χρήματα να γίνουν έργα μεγαλύτερης κλίμακας.
Αυτή τη στιγμή υπάρχουν τρεις εργολαβίες
ασφαλτοστρώσεων 75.000 ευρώ η κάθε μία, ενώ,
κατασκευάστηκε το Πνευματικό Κέντρο Ζαρά-
κων, ένα μεγάλο κτίριο με μεγάλο προϋπολογι-
σμό, που αν δεν υπήρχαν αυτοί οι πόροι δε θα μπο-
ρούσε να πραγματοποιηθεί. Αυτά τα χωριά, λόγω
της αιολικής ενέργειας, έχουν δικούς τους πό-
ρους  να διαχειριστούν. Είναι χρήματα που ανή-
κουν στις συγκεκριμένες τοπικές κοινότητες και
δεν μπορούν να πάνε αλλού. 

Στα υπόλοιπα χωριά που δεν έχουν αιολική, γί-
νονται παρεμβάσεις ασφαλτοστρώσεων, τσιμεν-
τοστρώσεων, διαμορφώνονται γήπεδα, όπως
έγινε στο Βέλος.

Στα Κριεζά, υπογράφηκε η σύμβαση για τη δια-
μόρφωση του περιβάλλοντος χώρου στο Δημαρ-
χείο στα Κριεζά, η οποία περιλαμβάνει και παρεμ-
βάσεις για τα όμβρια ύδατα ενώ, έγινε και η σύμ-
βαση για την Πλατεία των Κριεζών.

Επίσης  κατασκευάστηκε το Ειδικό Σχολείο στα
Λέπουρα (φωτό), με στόχο  να προχωρήσει η κα-
τασκευή ειδικού σχολείου και για τα νήπια, ώστε
να καλυφθούν όλες οι βαθμίδες εκπαίδευσης ΑμεΑ
κάτι που δεν υπάρχει σε κανένα περιφερειακό Δή-
μο όλης της Χώρας.

ΤΤ
ο Παζάρι του Αυλωναρίου είναι ένα ση-
μαντικό οικονομικό - πολιτιστικό γεγο-
νός. Παρουσιάζει συνεχώς αυξανόμενη

δυναμική. Με εξαιρετική τη διοργάνωση, γνω-
ρίζει μεγάλη ανταπόκριση από τους ντόπιους
αλλά και από επισκέπτες.

Είναι γεγονός ότι το Παζάρι του Αυλωναρί-
ου έχει σημαντικά έσοδα για το Δήμο. Όμως,
όλα αυτά τα χρόνια δεν είχαν γίνει τα απαραί-
τητα έργα που –ανταποδοτικά, τουλάχιστον- δι-
καιούται η περιοχή. Αυτό η παρούσα Δημοτική
Αρχή το αλλάζει.
Και γι’ αυτό προ-
χώρησε στο έργο
που αφορά στη
διαμόρφωση των
πεζοδρομίων και
την αναβάθμιση
του χώρου του
Παζαριού που
βρίσκεται στον
κεντρικό δρόμο.

Ακόμη, σε σχέ-
ση με το Παζάρι,
ο Δήμος έχει
προχωρήσει στην αγορά ενός οικοπέδου
ώστε να βελτιωθούν η είσοδος και η έξοδος αλ-
λά και να διευκολυνθεί η αντιμετώπιση  περί-
πτωσης έκτακτης ανάγκης, πλευρικά της εμ-
ποροπανήγυρης. 

Παράλληλα, προχωρά μία πράξη αναλογι-
σμού για την εφαρμογή του ρυθμιστικού σχε-
δίου για τα οικόπεδα στα Χάνια Αυλωναρίου,
καθώς είναι πολλά τα χρόνια που έχει σταμα-
τήσει και υπάρχουν πολλοί δρόμοι που δεν
έχουν ανοιχτεί και οι οποίοι, εφόσον ολοκλη-

ρωθεί το ρυμοτομικό σχέδιο, θα μπορέσουν να
δώσουν μια διέξοδο, μιας και σήμερα οι περισ-
σότεροι δρόμοι από την αριστερή πλευρά του
παζαριού, είναι κλειστοί.

Επίσης, η Δημοτική Αρχή προχώρησε στη
δημοπράτηση (πλέον βρίσκεται στην διαδικα-
σία υπογραφής σύμβασης) του έργου διαμόρ-
φωσης του περιβάλλοντος χώρου του Αγίου
Δημητρίου, στα Χάνια. Ένα εξαιρετικό βυζαν-
τινό μνημείο, στο οποίο θα γίνουν παρεμβάσεις
(διαμόρφωση με πλακοστρώσεις, πεζοδρόμια,

με παγκάκια,
με φώτα, με
δεντράκια κ.α.)
με την έγκριση
της υπεύθυνης
Εφορείας Αρ-
χ α ι ο τ ή τ ω ν ,
ώστε να ανα-
δειχθεί το μνη-
μείο αλλά και
να δημιουργη-
θεί ένας ελεύ-
θερος χώρος

συνάθροισης. 

Με όλα αυτά και με τις ασφαλτοστρώσεις
που έχουν δημοπρατηθεί  μέσα στο Αυλωνάρι,
η Δημοτική Αρχή φροντίζει για την κατά κάποι-
ον τρόπο ανταπόδοση, στον ιστορικό και πα-
ραγωγικό θεσμό του Παζαριού.

Επίσης, εξελίσσεται το έργο αγροτικής
οδοποιίας Καλάμου-Κορασίδας (σύμβαση
300.000 ευρώ), ολοκληρώθηκε το έργο απο-
κατάστασης του οδικού δικτύου Οχθωνιάς-
Αχλαδερής κλπ.

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΑΥΛΩΝΟΣ

Εξελίσσεται το έργο αγροτικής 
οδοποιίας Καλάμου-Κορασίδας

ΣΣ
τη Δημοτική Ενότητα
Αυλώνος, το μεγάλο
έργο που έχει δρομο-

λογήσει η Δημοτική Αρχή είναι
ο Βιολογικός Καθαρισμός.

Έργο για το οποίο επί της
προηγούμενης δημοτικής αρ-
χής είχαν εγκριθεί από το πρό-
γραμμα «Θησέας» 192.000 ευ-
ρώ αλλά τα χρήματα δεν βρέ-
θηκαν ποτέ!... 

Το Ταμείο Παρακαταθηκών
& Δανείων έκανε έγγραφο στη
ΔΕΥΑ Κύμης-Αλιβερίου, στις
26-04-2012, με το οποίο γνω-

στοποιούσε ότι τα χρήματα κα-
τατέθηκαν σε τραπεζικό λογα-
ριασμό του Δήμου για να ξεκι-
νήσει ο ΒΙΟΚΑ (190.404 ευρώ).
Ωστόσο, η ανάδοχος του έρ-
γου εταιρία ΕΚΟΚΑΤ ΑΕ, έστειλε
και αυτή έγγραφο στη  ΔΕΥΑΚΑ,
στις 17-12-2016, με το οποίο
ανέφερε ότι αν και νόμιμος δι-
καιούχος, δεν έλαβε ποτέ το
ποσό αυτό. Σήμερα, η εταιρία
με αγωγή της διεκδικεί συνολι-
κά (και μαζί με τους τόκους)
370.000 ευρώ από το Δήμο…

Όμως, δεν χάθηκαν μόνον

τα λεφτά της μελέτης αλλά και
τα τότε 2.3000.000 ευρώ του
έργου, το οποίο απεντάχθηκε!
Ένα έργο που σήμερα θα μπο-
ρούσε να έχει κατασκευαστεί

Σήμερα, ο Δήμος κατάφε-
ρε την ένταξή του έργου του
ΒΙΟΚΑ Αυλωναρίου στο
πρόγραμμα «Φιλόδημος», με
προϋπολογισμό 5,5 εκατομ-
μυρίων ευρώ, προκειμένου
ο Βιολογικός Καθαρισμός
να γίνει και να συμπεριλάβει
και τα δίκτυα από χωριά της
περιοχής.

5,5 εκατ. ευρώ εγκρίθηκαν για τον ΒΙΟΚΑ  Αυλωναρίου
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ΣΣ
την Κύμη η Δημοτική Αρχή
ξεκίνησε ένα αγώνα δρόμου
για την αποκατάσταση του κα-

τεστραμμένου 1ου Δημοτικού Σχο-
λείου. Το υπέροχο διατηρητέο κτήριο
μετά την υπέρβαση του κενού νόμου
(από την παρέλευση της σχετικής
προθεσμίας με ευθύνη της περασμέ-
νης Δημοτικής Αρχής) και τελικά, τη
μετεγγραφή του στην κατοχή του Δή-
μου Κύμης – Αλιβερίου, την ολοκλή-
ρωση και έγκριση των απαραίτητων
μελετών και την εξασφάλιση της οικο-
δομικής άδειας, εντάχθηκε στο Πρό-
γραμμα Δημοσίων Επενδύσεων της
Περιφέρειας και όλα είναι έτοιμα
ώστε να ξεκινήσουν οι εργασίες απο-
κατάστασής του.

Παράλληλα, έχουν ολοκληρωθεί οι
μελέτες για την κατασκευή νέου (μετά
την κατάρρευση της σκεπής του «Νίκος
Μαρίνος») κλειστού Γηπέδου Μπά-
σκετ, 1.200 θέσεων και προϋπολογισμού
2.000.000 ευρώ. Έχει διασφαλισθεί χρημα-
τοδότηση 400.000 ευρώ από τη Γεν. Γραμ-
ματεία Αθλητισμού και υπάρχει η δέσμευση
της Περιφέρειας για το υπόλοιπο.

Με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλί-
ου απαλλοτριώνονται οι εγκαταστάσεις
του Ελαιουργικού Συνεταιρισμού Κύμης

για να κατασκευαστούν εκεί νέο Δημοτικό
Κατάστημα και Συνεδριακό Κέντρο, ενώ
θα αξιοποιηθεί παράλληλα το κτήριο του
παλαιού Δημαρχείου για πολιτιστικές δρα-
στηριότητες.

Ενώ, γίνονται ενέργειες για εξασφάλι-
ση δανείου προκειμένου να κατασκευαστεί
Βρεφονηπιακός Σταθμός στην Κύμη.

Ξεκινούν επίσης οι εργασίες για τσιμεν-

τοστρώσεις ασφαλτοστρώσεις και για
την αγροτική οδοποιία της Κύμης,
καθώς και έργα για τις  αποκαταστά-
σεις ζημιών από τις χιονοπτώσεις

Μετά τις περσινές έντονες χιονο-
πτώσεις υπήρξε εκτός από μία επιχο-
ρήγηση που αφορούσε την αντιμετώ-
πιση της θεομηνίας για τις μισθώσεις
μηχανημάτων και μια ακόμα επιχορή-
γηση. Ο Δήμος είχε υποβάλει  αίτημα
στο Υπουργείο Εσωτερικών αφού είχε
καταγράψει το μέγεθος των κατα-
στροφών. Για την πολιτεία, παρότι οι
καταστροφές ήταν μεγάλες και οι
ανάγκες πολύ μεγαλύτερες, έγινε κα-
τορθωτό και δόθηκαν στο Δήμο Κύ-
μης Αλιβερίου 180.000 ευρώ. Ποσό
μικρότερο των αναγκών αλλά μία ση-
μαντική βοήθεια. Και με απόφαση της
Δημοτικής Αρχής, το ποσόν αυτό θα
διατεθεί κυρίως στη Δημοτική Ενότη-
τα Κύμης, που είχε τις πιο πολλές κα-

ταστροφές (και στη Δημοτική Ενότητα Κο-
νιστρών)..

Έγιναν επισκευές και συντηρήσεις σχο-
λείων και αύλειων χώρων, όπως και στις άλ-
λες Δημοτικές Ενότητες.

Προωθείται δε στην περιοχή ο αναρριχη-
τικός τουρισμός, με ανάθεση της σχετικής
μελέτης στο Γαλλικό Πανεπιστήμιο του Πο.

ΠΠ
ροχώρησε η κατασκευή της
Πλατείας Ζωντού (με προ-
ϋπολογισμό 400.000 και έκ-

πτωση 56%, συμβασιοποιήθηκε στα
195.000 ευρώ, με χρηματοδότηση κα-
τά 75% από τη ΔΕΗ).

Παράλληλα υπογράφηκε η σύμ-
βαση για την Ανάπλαση του Κέν-
τρου Αλιβερίου και ξεκίνησαν τα έρ-
γα. Προχώρησε η δημοπράτηση
της Β’ Φάσης Ανάπλασης κέντρου
από την πλατεία Πολυτεχνείου (τα-
ξί) έως και το άγαλμα του Ανθρα-
κωρύχου.

Ολοκληρώθηκε το Κλειστό Γυ-
μναστήριο Αλιβερίου με 1.000.000
ευρώ και δημοπρατήθηκε η διαμόρ-
φωση του περιβάλλοντος χώρου με
225.000 ευρώ.

Έγιναν παρεμβάσεις με ασφαλτο-
στρώσεις και διαμόρφωση του περι-

βάλλοντος χώρου των wc και αποθη-
κών στο Κέντρο Υγείας Αλιβερίου. 

Υπογράφηκαν συμβάσεις για
ασφαλτοστρώσεις και εντάχθηκε το
έργο ανέγερσης του νέου Νηπια-
γωγείου Αλιβερίου, με 712.425 ευ-
ρώ από το Πρόγραμμα Δημοσίων
Επενδύσεων της Περιφέρειας.

Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφά-
σισε τη σύναψη δανείου για τη μελέ-
τη και κατασκευή νέου Κολυμβητη-
ρίου στο Αλιβέρι. 

Επίσης έγιναν μια σειρά από άλ-
λα έργα, όπως η ενίσχυση των υπο-
στυλωμάτων στο 1ο Γενικό Λύκειο
Αλιβερίου, ο ηλεκτροφωτισμός του
γηπέδου στον Άγιο Ιωάννη κ.ά.
Ενώ, προχωρούν οι αναπλάσεις πυ-
ρόπληκτων οικισμών, ασφαλτο-
στρώσεις και έργα αγροτικής οδο-
ποιίας κλπ.

Ενότητα, σε κάθε Κοινότητα ΔΗΜΟΤΙΚΗ 
ΕΝΟΤΗΤΑ 

ΚΟΝΙΣΤΡΩΝ

ΣΣ
τη Δημοτική Ενό-
τητα Κονιστρών
υπάρχει μία χρη-

ματοδότηση από το Πρό-
γραμμα Στήριξης των Πυ-
ρόπληκτων Περιοχών. 

Το έργο, προϋπολογι-
σμού 210.000 ευρώ, που
αφορά στην ανάπλαση
πέντε πυρόπληκτων οικι-
σμών, στο Μακρυχώρι, τα
Μανίκια, τα Γαϊα, τον
Κρεμαστό και το Κοίλι,
έχει νέα επικαιροποιημένη
μελέτη, δημοπρατήθηκε,
απέκτησε ανάδοχο και σε
σύντομο χρονικό διάστη-
μα πρόκειται να ξεκινήσει.

Στο πλαίσιο του ίδιου

προγράμματος, έγινε το
έργο  με την ασφαλτό-
στρωση από τον Κρεμα-
στό στη διασταύρωση Αγ.
Γεωργίου-Ωρολογίου (φω-
τό). Έργο που ουσιαστικά
έχει τελειώσει αλλά μένει
ένα ενδιάμεσο τμήμα που
δεν συμπεριλαμβανόταν
στην αρχική μελέτη. Η
ασφαλτόστρωση στο 1,5
χλμ αυτό, έχει ενταχθεί σε
χρηματοδότηση από το
πρόγραμμα και ήδη δημο-
πρατήθηκε ώστε να ολο-
κληρωθεί .

Μικρές παρεμβάσεις
υπάρχουν σε όλα τα χω-
ριά της Δημοτικής Ενότη-
τας Κονιστρών, που αφο-
ρούν σε αναπλάσεις, κα-
τασκευές τοιχίων αντιστή-
ριξης και ασφαλτοστρώ-
σεις - τσιμεντοστρώσεις.

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΚΥΜΗΣ

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΤΑΜΥΝΑΙΩΝ
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Έ
φτασε σε αίσιο τέλος η πολύ-
χρονη και πολυεπίπεδη προ-
σπάθεια που ξεκίνησε αμέ-

σως μόλις ανέλαβε την διοίκηση του
Δήμου η παρούσα Δημοτική Αρχή και
αφορά στην αποκατάσταση του δια-
τηρητέου κτιρίου του 1ου Δημ. Σχο-
λείου Κύμης που καταστράφηκε από
πυρκαγιά στις 4 Απριλίου του 2014.

Ένα μοναδικό μνημείο, ένα κόσμη-
μα, κατασκευασμένο στο πιο επίκαιρο
σημείο της περιοχής με θέα το Αιγαίο
και αντίκρυ στην καταπράσινη κοιλά-
δα, ήταν η χαρά των παιδιών, των κα-
θηγητών, των γονιών και όσων το
επισκέπτονταν. Ένα κτίριο σύμβολο
της περιοχής της Κύμης που μετείχε
για πάνω από εκατό χρόνια σε όλες
τις πτυχές της ζωής της και βρίσκεται
σήμερα βαριά λαβωμένο περιμένον-
τας να αναστηθεί. Ένα κτίριο που ανέ-
θρεψε τις ελπίδες και τα όνειρα,
ζυμώθηκε με τους  πόθους και τις
αγωνίες των Κυμαίων από το 1904,
όταν και τέθηκε σε λειτουργία. Που
προσέφερε απλόχερα στους χώρους
του στην κοινωνία, παρέχοντας με την
άνεσή του, τον εύστοχο σχεδιασμό
του, τις κλασσικές αναλογίες του και
τις ψηλοτάβανες αίθουσές  του, το
απαραίτητο περιβάλλον για έμπνευ-
ση, στοχασμό και μάθηση.

Η παρούσα Δημοτική Αρχή παρέ-
λαβε καμένο και ολοσχερώς κατε-
στραμμένο το σχολείο και άμεσα
ξεκίνησε έναν αγώνα δρόμου για την
αποκατάστασή του. Με την πλήρη και
θερμή στήριξη του Δήμαρχου, Θανά-
ση Μπουραντά, συστήθηκε από την
πρώτη ώρα, μελετητική ομάδα με πρω-
τοβουλία του αναπληρωτή προέδρου
της ΔΕ Κύμης, Λίνου Τριανταφυλλίδη
(αρχιτέκτονα μηχανικού), η οποία ερ-
γάστηκε με αφοσίωση  και το αποτέ-
λεσμα δικαίωσε τις προσπάθειές της
και τις προσδοκίες των Κυμαίων.

Παρά τα πολλά προσκόμματα, ο
Δήμος:

- πέτυχε την υπέρβαση του κενού
νόμου (από την παρέλευση της σχετι-
κής προθεσμίας με ευθύνη της περα-
σμένης Δημοτικής Αρχής) και τελικά,
τη μετεγγραφή του κτιρίου στην κατο-
χή του Δήμου,

- ολοκλήρωσε και εξασφάλισε
την έγκριση των απαραίτητων με-
λετών [Στην αρχιτεκτονική μελέτη ,
που  προσφέρθηκε δωρεάν στον Δή-
μο από τον Λίνο Τριανταφυλλίδη -η

τοπογραφική αποτύπωση είναι επί-
σης δωρεά του τοπογράφου μηχανι-
κού Γιώργου Παπασταματίου-
προβλέπεται και η προσθήκη  της αί-
θουσας που κατέρρευσε το 1972. Οι
υπόλοιπες μελέτες χρηματοδοτήθη-
καν από την Περιφερειακή Ενότητα
Εύβοιας.] 

- εξέδωσε την οικοδομική άδεια,
με αρ. 72/11-07-2018

- εξασφάλισε και τη χρηματοδότη-
ση του έργου από δημόσιους πόρους,
αφού (με υπογραφή του υφυπουργού
Οικονομίας & Ανάπτυξης και την έγ-
κριση του Περιφερειακού Συμβουλίου)
το έργο αποκατάστασης του διατηρη-
τέου κτιρίου του 1ου Δημοτικού Σχο-
λείου της Κύμης, προϋπολογισμού
1.118.766 ευρώ, εντάχθηκε στο Πρό-
γραμμα Δημοσίων Επενδύσεων Στε-
ρεάς Ελλάδας.

Όλα πλέον είναι έτοιμα ώστε να
προχωρήσει η δημοπράτηση και να
ξεκινήσουν οι εργασίες αποκατά-
στασης. Η αίσθηση του μοιραίου,
του τετελεσμένου, θα αρθεί. Τα απο-
μεινάρια του θησαυρού αυτού για
την περιοχή, από το οποίο  αποφοί-
τησαν  γενιές παιδιών, θα ανασυντε-
θεί στην ολότητά του.

1o ΔΗΜOTIKO ΣΧΟΛΕΙΟ ΚΥΜΗΣ

Έτοιμοι για να το ξανακτίσουμε!

Συντήρηση αγροτικής
οδοποιίας 

ΔΔ
ημοπρατήθηκε το έργο «συντήρηση
Αγροτικής οδοποιίας Δ.Ε Κύμης, Δ.Ε Κο-
νιστρών και Δ.Ε. Αυλώνος για τα έτη

2017-2018-2019» και ακολουθεί η συμβασιοποίησή
του.

Με έκπτωση 37,42%, το έργο είχε προϋπολο-
γισμό 263.000 ευρώ και χρηματοδοτείται από το
πρόγραμμα δημοσίων επενδύσεων. 

Προβλέπεται, σε προθεσμία 6 μηνών από την
υπογραφή της σύμβασης, να εκτελεστούν εργα-
σίες συντήρησης σε διάφορα τμήματα του δι-
κτύου αγροτικής οδοποιίας, τα οποία χρήζουν
άμεσης αποκατάστασης, στις Δημοτικές Ενότητες
Κύμης, Κονιστρών και Αυλώνος.

Το υπόλοιπο ποσό για το έτος 2019 το οποίο
ανέρχεται σε 131.000 ευρώ, θα διατεθεί στις Δη-
μοτικές Ενότητες Ταμυνέων και Δυστίων.

ΔΔ
ημοπρατήθηκε το έργο
«αποκατάσταση ζημιών
από τις χιονοπτώσεις στο

Δήμο Κύμης-Αλιβερίου», προ-
ϋπολογισμού 180.000 ευρώ.

Η χρηματοδότησή του θα γίνει
από το Πρόγραμμα Δημοσίων
Επενδύσεων του Υπουργείου
Εσωτερικών, από το οποίο διατί-
θενται για τις καταστροφές που
έγιναν το 2017.

Το έργο περιλαμβάνει: Κατα-
σκευή τοιχίων αντιστήριξης,  απο-
κατάσταση πρανών και αποκατά-
σταση οδοστρωμάτων.

Θα γίνουν παρεμβάσεις στις
Δημοτικές Ενότητες Κύμης και
Κονιστρών και πιο συγκεκριμένα
σε: Κύμη, Άνω και Κάτω Κου-

ρούνι, Διρρεύματα, Ενορία, Κά-
δι, Πύργο, Μαλετιάνους, κ.α.

Οι ανάγκες που προκλήθη-
καν στο Δήμο είναι πολύ μεγα-
λύτερες αλλά το ποσό που

εγκρίθηκε είναι συγκεκριμένο
και κατανεμήθηκε μεταξύ των
δύο Δημοτικών Ενοτήτων οι
οποίες επλήγησαν περισσότερο
από τη θεομηνία.

Αποκατάσταση ζημιών από τις χιονοπτώσεις 
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ΟΟ
λοκληρώθηκε το έργο κατασκευής τουαλέ-
τας ΑμεΑ και διαμόρφωσης εσωτερικών και
εξωτερικών χώρων στο Κέντρο Υγείας Αλι-

βερίου. 
Πρόκειται για παρέμβαση βελτίωσης τόσο της εξυ-

πηρέτησης όσο και της πρόσβασης των επισκεπτών
και των ασθενοφόρων στο Κέντρο Υγείας.

Το έργο, προϋπολογισμού 23.560 ευρώ, είχε ανα-
τεθεί με τη διαδικασία της ηλεκτρονικής κλήρωσης
και περιελάμβανε την ασφαλτόστρωση όλου του πε-
ριβάλλοντος χώρου του Κέντρου Υγείας, τη δημι-
ουργία τουαλετών με wc ΑμεΑ, καθώς και τη διαμόρ-
φωση εσωτερικών χώρων , όπως αποθήκες κλπ.

Πιο προσβάσιμο 
στον επισκέπτη

το Κέντρο 
Υγείας Αλιβερίου

ΔΔ
ημοπρατείται μέσα στον Ια-
νουάριο, το έργο «Προμή-
θεια συστήματος τηλεμε-

τρίας, ελέγχου διαρροών, εξασφά-
λιση επάρκειας και ποιότητας δι-
κτύου ύδρευσης Κύμης-Αλιβερί-
ου». 

Το έργο έχει ενταχθεί στο Πρό-
γραμμα «Φιλόδημος Ι», στον άξονα
προτεραιότητας «Βελτίωση των υπο-
δομών των δικτύων ύδρευσης» στις
δράσεις «Υποδομές ύδρευσης για
την εξασφάλιση επαρκούς ποσότη-
τας και ποιότητας ύδατος για αν-
θρώπινη κατανάλωση», με δικαιούχο
τη ΔΕΥΑΚΑ.

Ο προϋπολογισμός του είναι
2.943.104 ευρώ (συμπεριλαμβανο-
μένου του ΦΠΑ). 

Χρηματοδοτείται δε καθ’ ολοκλη-
ρίαν, δηλ. σε ποσοστό 100% από το
Πρόγραμμα του Υπουργείου Εσωτε-
ρικών και δεν απαιτείται συμμετοχή
με ίδιους πόρους της Δημοτικής Επι-
χείρησης.

Η κατασκευή του θα έχει χρονικό
ορίζοντα παράδοσης εντός 16 μη-
νών από την έναρξη των εργασιών.

Η ΣΗΜΑΣΙΑ ΤΟΥ ΕΡΓΟΥ

Πρόκειται για έργο-σταθμό για τη
ΔΕΥΑΚΑ, με διαχρονικά προστιθέμενη
αξία, το οποίο διασφαλίζει την ορθο-
λογική διαχείριση των υδατικών πόρων
και τη βελτίωση της ποιότητας και της
επάρκειας των αποθεμάτων τους, με
ταυτόχρονη άμεση επισήμανση των
βλαβών και μείωση των διαρροών. 

Το συγκεκριμένο έργο αφορά στον
εκσυγχρονισμό της λειτουργικότητας
του δικτύου ύδρευσης, των κεντρι-
κών αγωγών μεταφοράς, των δεξα-
μενών και των εσωτερικών δικτύων
διανομής, ανά την επικράτεια του Δή-

μου Κύμης-Αλιβερίου. 
Με την ολοκλήρωση του έργου, θα

δημιουργηθεί ένα καινοτόμο σύστημα
συλλογής και διαχείρισης πληροφο-
ριών για το δίκτυο ύδρευσης, που θα
αποτελείται από τελευταίας τεχνολο-
γίας εξοπλισμό και λογισμικό, μέσω
των οποίων θα γίνεται η απεικόνιση σε
πραγματικό χρόνο της τρέχουσας κα-
τάστασης στο δίκτυο ύδρευσης, επι-
τρέποντας την συνεχή εποπτεία του,
τον έλεγχο ποιότητας, τον άμεσο εν-
τοπισμό προβλημάτων – βλαβών και
διαρροών - απωλειών νερού. 

Το όλο σύστημα θα περιλαμβάνει
εγκατάσταση Κεντρικού και Περιφε-

ρειακών, Φορητών και Τοπικών,
Σταθμών Ελέγχου, 38 Γεωτρήσεις, 73
Δεξαμενές - Υδατόπυργους & 12 Αντ-
λιοστάσια & Φρεάτια ανά το δίκτυο.

Μέσω του συστήματος θα υπάρχει
άμεσος έλεγχος κάθε δυσλειτουρ-
γίας και διαρροής, συνεχής παρακο-
λούθηση ροής και κατανάλωσης
νερού και πλήρης εποπτεία των
ενεργών στοιχείων και των λειτουργι-
κών δεδομένων του δικτύου. 

Παράγοντες που θα δίνουν τη δυ-
νατότητα εξασφάλισης σε όλες τις
περιοχές των ποσοτήτων εκείνων
του νερού που είναι ανά πάσα στιγ-
μή ικανές να καλύπτουν ένα λογικό
επίπεδο κατανάλωσης, διασφάλισης
του απαιτούμενου ποιοτικού ελέγ-
χου, άμεσης ανταπόκρισης σε κάθε
πρόβλημα και αντιμετώπισης του
ψηλού δείκτη μη τιμολογούμενου νε-
ρού(60%). Ενώ ταυτόχρονα, μέσω
της ορθής διαχείρισης και της εξοι-
κονόμησης υδατικών και λειτουργι-
κών πόρων, θα δημιουργούν
συνθήκες οικονομίας σε όφελος
της δημοτικής επιχείρησης και του
δημότη-καταναλωτή. 

ΔΗΜΟΠΡΑΤΕΙΤΑΙ ΜΕΣΑ ΣΤΟΝ ΙΑΝΟΥΑΡΙΟ

3,3 εκατ. ευρώ για σύστημα τηλεμετρίας 
στο δίκτυο ύδρευσης όλου του Δήμου

Σε πρόγραμμα σημείων wifi ο Δήμος

ΣΣ
το πλαίσιο πρωτοβουλίας συνολικού προϋπο-
λογισμού 42 εκατ. ευρώ, επιλέχθηκαν 2.800 Δή-
μοι σε όλη την Ευρωπαϊκή Ένωση για τη χο-

ρήγηση κουπονιού WiFi4EU, ύψους 15 000 ευρώ το
καθένα. Στους επιλεγέντες Δήμους συμπεριλαμβάνε-

ται και ο Δήμος Κύμης-Αλιβερίου.
Ο Δήμος θα έχει τη δυνατότητα να εγκαταστήσει

σημεία Wi-Fi σε δημόσιους χώρους, όπως δημοτικά
καταστήματα, βιβλιοθήκες, μουσεία, πάρκα, πλατεί-
ες και αλλού.
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ΣΣ
το εδώλιο του κατη-
γορουμένου πρόκει-
ται να καθίσει ο

πρώην δήμαρχος Κύμης-
Αλιβερίου, Δημήτρης Θω-
μάς.

Το Συμβούλιο Εφετών
Εύβοιας, μετά από πρόταση
του Εισαγγελέα Εφετών Λ.
Σοφουλάκη, με το υπ’ αρ.

69/2018 βούλευμά του, θεω-
ρεί ότι προκύπτουν σοβαρές
ενδείξεις κακοδιαχείρισης
του Δήμου επί θητείας του
Δημήτρη Θωμά και παρα-
πέμπει την υπόθεση στο
ακροατήριο.

Η εξέλιξη αυτή αποτελεί
απόρροια του διαχειριστι-

κού ελέγχου που, ως γνω-
στόν, διατάχθηκε με Εισαγ-
γελική παραγγελία και εν-
τολή της Υπηρεσίας Δημο-
σιονομικών Ελέγχων.

Από τον εντεταλμένο
έλεγχο των οικονομικών
του Δήμου και των Νομι-
κών Προσώπων του, που
διενήργησε ο οικονομικός

επιθεωρητής, Αναστάσιος
Τσομπανίδης, προέκυψε
σωρεία παρατυπιών - πα-
ρανομιών οι οποίες κατα-
λογίστηκαν στον πρώην
Δήμαρχο, ύψους περίπου
1,8 εκατ.ευρώ για έργα
χωρίς εργολάβους, μηχα-
νήματα και προμήθειες,
έργα που δεν έγιναν ποτέ,
με φαινομενικές πληρωμές

τους, επιβεβαιωμένα εικο-
νικά τιμολόγια, ψευδείς βε-
βαιώσεις, σειρά τιμολογίων
με πανομοιότυπο γραφικό
χαρακτήρα, πληθώρα πα-
ραποιημένων υπογραφών,

πληρωμές κατά δήλωση
των διενεργούντων την
πληρωμή και με πλήρη
άγνοια όσων δήθεν πληρώ-
θηκαν κλπ. και όλα αυτά σε
πλήρη ανυπαρξία προ-
ϋπολογισμών, ισολογι-
σμών και απολογισμών,
που έφερε στα όρια της
χρεοκοπίας και της επο-
πτείας το Δήμο.

[ Μάλιστα, ο οικονομι-
κός επιθεωρητής, με από-
φασή του προχώρησε στον
καταλογισμό προσωπικά
στον πρώην Δήμαρχο και
σε βάρος της προσωπικής
του περιουσίας, των δαπα-

νών και πληρωμών που
έχουν κριθεί ως ανοίκειες
και για τις οποίες θεωρεί-
ται ως κύριος υπεύθυνος
και υπόλογος, προκαλών-
τας συνολική ζημιά 1,8

εκατ. ευρώ περίπου, που
καταγράφεται ως έλλειμ-
μα για το Δήμο. 

Για τον καταλογισμό ο
πρώην Δήμαρχος κατέθε-
σε έφεση ενώπιον του
Ελεγκτικού Συνεδρίου και
εκκρεμεί η εκδίκασή της. ]

Η υπόθεση, αναπόφευ-
κτα είχε και το ποινικό της

σκέλος. Η πορισματική έκ-
θεση του εντεταλμένου οι-
κονομικού επιθεωρητή, την
περασμένη άνοιξη, εστάλη
στις Δικαστικές Αρχές. Για
να φτάσουμε στο Σεπτέμ-
βριο το βούλευμα του Συμ-
βουλίου Εφετών Εύβοιας
για παραπομπή του
πρώην Δημάρχου (ο οποί-
ος προηγουμένως είχε πα-
ραιτηθεί της ιδιότητας του
δημοτικού συμβούλου) σε
δίκη για το αδίκημα της
απιστίας κατ’ εξακολού-
θηση σε βαθμό κακουργή-
ματος…

Μαζί του, στο εδώλιο
του κατηγορουμένου, πρό-
κειται να καθίσουν και
τρεις πολιτικοί συνεργά-
τες του.

Στον Δημήτρη Θωμά, ο
οποίος βρίσκεται αντιμέτω-
πος με κατηγορίες που
επισύρουν ακόμα και ποι-
νή ισόβιας κάθειρξης,
έχουν επιβληθεί από τον
Ανακριτή οι περιοριστικοί
όροι της απαγόρευσης
εξόδου από τη χώρα και
της καταβολής εγγύησης
ύψους 3.000 ευρώ (με τον
Εισαγγελέα Εφετών πάν-
τως να έχει εισηγηθεί την
αύξηση της χρηματικής εγ-
γύησης στις 100.000 ευρώ
αλλά να ακολουθείται η γε-
νικότερη γραμμή των δικα-
στικών αρχών για πολύ χα-
μηλές εγγυήσεις σε και-
ρούς οικονομικής κρίσης). 

ΥΠΑΡΧΕΙ ΚΑΙ ΣΥΝΕΧΕΙΑ 
ΓΙΑ ΣΩΡΕΙΑ ΠΛΑΣΤΟΓΡΑΦΙΩΝ

ΕΕ κτός όλων αυτών, υπάρχει μια ακόμη δι-
καστική εξέλιξη στην οποία ολοκληρώ-

θηκε η προκαταρτική εξέταση και το αμέσως
επόμενο διάστημα ξεκινά η κύρια ανάκριση.
Αφορά σε υπόθεση με σωρεία πλαστογρα-
φίας υπογραφών στον τότε Δήμο και τη μετέ-
πειτα Δημοτική Ενότητα Κύμης, τη ΔΕΥΑ-
ΚΑ και την προκάτοχό της στην Κύμη και σε
διάφορες Δημοτικές Επιτροπές, για την πε-
ρίοδο 2009-2010 και μετέπειτα.

Υπόδικος ο πρώην 
δήμαρχος Δημήτρης Θωμάς!

Προκύπτουν σοβαρές ενδείξεις
κακοδιαχείρισης του Δήμου

με ζημία 1,8 εκατ. ευρώ

Παραπέμπεται σε δίκη για 
το αδίκημα της απιστίας 

κατ’ εξακολούθηση 
σε βαθμό  κακουργήματος

Μαζί του στο εδώλιο 
τρεις πολιτικοί συνεργάτες 

ΜΕ ΚΑΤΗΓΟΡΙΕΣ ΠΟΥ ΕΠΙΣΥΡΟΥΝ ΑΚΟΜΑ 
ΚΑΙ ΠΟΙΝΗ ΙΣΟΒΙΑΣ ΚΑΘΕΙΡΞΗΣ
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Δεν μπορεί να είναι, 
όχι δήμαρχος, ούτε καν 
δημοτικός σύμβουλος!

ΒΒ
άσει των κατηγοριών που αντιμετω-
πίζει ο Δημήτρης Θωμάς, εάν πα-
ρέμενε Δημοτικός Σύμβουλος Κύ-

μης-Αλιβερίου θα ετίθετο σε αργία και στη
συνέχεια, δεν θα είχε δικαίωμα συμμε-
τοχής στις προσεχείς δημοτικές εκλο-
γές.

Αυτός ο «αμυντικός» λόγος ήταν η πραγ-
ματική αιτία της (πριν την έκδοση του πα-
ραπεμπτικού βουλεύματος) Αυγουστιάτι-
κης παραίτησής του από Δημοτικός Σύμ-
βουλος.

Ο Δημήτρης Θωμάς, χωρίς την ιδιότη-
τα του εν ενεργεία αιρετού, δεν αντιμετω-
πίζει κάποιο κώλυμα. Ως απλός πολίτης,
μπορεί, αν και κατηγορούμενος, να θέσει
ξανά δημαρχιακή υποψηφιότητα.

Ωστόσο, ο Δημήτρης Θωμάς αντιμε-
τωπίζει απαγορευτικό κώλυμα σε περί-
πτωση εκλογής του είτε ως δημάρχου εί-
τε ως απλού δημοτικού συμβούλου.

Σύμφωνα με το άρθρο 236 και 236Α
του Ν.3852/2010, όπως ισχύει σήμερα
μετά τις τροποποιήσεις του Ν.
4555/2018, «σε περίπτωση αμετάκλητης
παραπομπής για κακούργημα δημάρχου,
δημοτικού συμβούλου, προέδρου κοινό-
τητας και μέλους συμβουλίων κοινότητας,
εφόσον έχουν επιβληθεί περιοριστικοί
όροι ή προσωρινή κράτηση, ο Επόπτης
Ο.Τ.Α. οφείλει να θέσει τον παραπε-
φθέντα κατηγορούμενο σε αργία. Για την
θέση σε αργία εκδίδεται διαπιστωτική
πράξη του Επόπτη Ο.Τ.Α., εντός δεκα-
πέντε (15) ημερών από τότε που έλαβε
γνώση του σχετικού παραπεμπτικού

βουλεύματος…»

Το άρθρο αυτό δεν επιδέχεται ερμηνεί-
ες και παρερμηνείες!

Με το παραπεμπτικό βούλευμα να τον
ακολουθεί (δεν χρειάζεται καταδίκη, αρ-
κεί η ιδιότητα του κατηγορουμένου) ο Δη-
μήτρης Θωμάς σε περίπτωση εκλογής
του σε οποιαδήποτε θέση, δεν θα μπο-
ρούσε εκ του Νόμου να ασκήσει τα κα-
θήκοντά του. Θα πρέπει είτε να παραι-
τηθεί είτε να περιμένει μέσα στις πρώ-
τες 15 ημέρες από την εκλογή του να τε-
θεί σε αργία! 

Με λίγα λόγια, όσο υπάρχει το παρα-
πεμπτικό βούλευμα του Συμβουλίου Εφε-
τών και η επικείμενη δίκη, ο Δημήτρης
Θωμάς δεν μπορεί την επομένη των
εκλογών να είναι όχι δήμαρχος αλλά ού-
τε καν δημοτικός σύμβουλος.

Και αυτό είναι μια αλήθεια που ο ίδιος
αποκρύπτει!

Ποιος είναι ο λόγος και ποια η σκοπι-
μότητα αυτής της επιχειρούμενης από
πλευράς του, πλάνης των δημοτών; Θα
μπορούσε ίσως κανείς να κάνει λόγο για
σχεδιασμό παραδιοίκησης του Δήμου, με
«δημαρχεύοντα» δήμαρχο τον όποιον αν-
τικαταστάτη από την παράταξή του και τον
ίδιον «δήμαρχο παρασκηνίου από κάποιο
διπλανό γραφείο». Όμως, ούτε ως σκέψη
–πόσο ακόμη περισσότερο εάν πράγματι
αυτός είναι ο σχεδιασμός- δεν μπορεί κάτι
τέτοιο να γίνει ανεκτό, αφού προσβάλλει
τη Δημοκρατία, τη Δικαιοσύνη, την Αυτο-
διοίκηση, τους δημότες! 

ΣΕ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ ΕΚΛΟΓΗΣ ΤΟΥ ΔΕΝ ΘΑ ΜΠΟΡΟΥΣΕ 

ΕΚ ΤΟΥ ΝΟΜΟΥ ΝΑ ΑΣΚΗΣΕΙ ΤΑ ΚΑΘΗΚΟΝΤΑ ΤΟΥ

ΜΜ
ε το υπ’ αρ. 69/2018 βούλευμα του
Συμβουλίου Εφετών παραπέμ-
πονται να δικαστούν στο Τριμελές

Εφετείο Κακουργημάτων Ευβοίας οι παρα-
κάτω:

1. Δημήτριος Θωμάς του Γεωργίου, για το
ποινικό αδίκημα της απιστίας στην υπηρεσία
κατ’ εξακολούθηση και κατά συρροή, με ζημία
άνω των 150.000 ευρώ, υπό τις ιδιαζόντως επι-
βαρυντικές περιστάσεις του άρθρου 1 παρ. 1 Ν.
1608/1950 (περί καταχραστών του Δημοσίου),
ήτοι της επί μακρό χρόνο εξακολούθησης του
εγκλήματος και του αντικείμενου τούτου ως ιδι-
αίτερα μεγάλης αξίας και συγκεκριμένα για το
ποσό των 1.898.909 ευρώ το οποίο και του έχει
καταλογιστεί. Επίσης, του έχουν επιβληθεί πε-
ριοριστικοί όροι: α) απαγόρευσης εξόδου από
την Χώρα, β) εγγυοδοσία 3.000 ευρώ.  

Σημειώνεται ότι για τους παραβάτες του νό-
μου αυτού προβλέπεται ποινή μέχρι και ισόβια
κάθειρξη.

2. Αικατερίνη Στάμου – Κουϊμητζή του Γε-
ωργίου, για τις πράξεις: α) της ψευδούς βε-
βαίωσης κατ’ εξακολούθηση και β) της άμε-
σης συνεργείας σε απιστία στην υπηρεσία
κατ’ εξακολούθηση, με ζημία άνω των 150.000
ευρώ υπό τις ιδιαζόντως επιβαρυντικές περι-
στάσεις του άρθρου 1 παρ. 1 Ν.
1608/1950.(περί καταχραστών δημοσίου.)  

3. Γεώργιος Κόκκος του Δημητρίου, για
το ποινικό αδίκημα της απιστίας στην υπηρε-
σία κατ’ εξακολούθηση και κατά συρροή με
ζημία άνω των 150.000 ευρώ, και συγκεκριμέ-
να για το ποσό των 211.936 ευρώ χωρίς τις
ιδιαζόντως επιβαρυντικές περιστάσεις του
άρθρου 1 παρ. 1 Ν. 1608/1950. Είναι σε εξέ-
λιξη η διαδικασία καταλογισμού. 

4. Ιωάννης Παπαϊωάννου του Δημητρίου,
για το ποινικό αδίκημα της απιστίας στην υπη-
ρεσία κατ’ εξακολούθηση και κατά συρροή με
ζημία άνω των 150.000 ευρώ, και συγκεκριμέ-
να για το ποσό των 236.100 ευρώ χωρίς τις
ιδιαζόντως επιβαρυντικές περιστάσεις του
άρθρου 1 παρ. 1 Ν. 1608/1950. Είναι σε εξέ-
λιξη η διαδικασία καταλογισμού.

=ΠΟΙΕΣ ΕΙΝΑΙ 
ΟΙ ΚΑΤΗΓΟΡΙΕΣ

=ΠΟΤΕ ΟΡΙΣΤΗΚΕ 
ΝΑ ΓΙΝΕΙ Η ΔΙΚΗ

Το δικαστήριο έχει προσδιοριστεί να γίνει
στο Τριμελές Εφετείο Κακουργημάτων στις 24
Σεπτεμβρίου 2019.
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ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ
ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ 
ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ

Συστηματική δουλειά

Εγκρίθηκε 1,1
εκατ. ευρώ για την 

αποκατάσταση 
του 1ου Δημοτικού
Σχολείου Κύμης

ΗΗ
Σχολική Επιτροπή Πρωτοβάθμιας
Εκπαίδευσης, με πρόεδρο τον αν-
τιδήμαρχο Χρήστο Σαμαρά, από

την πρώτη στιγμή που ανέλαβε τα καθήκον-
τά  της, αφιέρωσε όλες τις δυνάμεις της,
προκειμένου να ανταποκριθεί στις υποχρε-
ώσεις και στις τεράστιες ανάγκες που είχαν
δημιουργηθεί σε όλες οι σχολικές μονάδες
αρμοδιότητάς της.

Χωρίς να δαπανά το χρόνο της στην
όποια ανούσια επικοινωνιακή προσπά-
θεια προβολής του έργου της, κατέγρα-
ψε τις συνθήκες ουσιαστικής εγκατά-
λειψής των σχολικών μονάδων, φρόντι-
σε άμεσα να ιεραρχήσει τα προβλήμα-
τα, να μετρήσει τις δυνατότητες και να
παρέμβει συστηματικά για τη σταδιακή
επίλυση των προβλημάτων στο χώρο
της πρωτοβάθμιας (Δημοτικά και Νηπια-
γωγεία) εκπαίδευσης. 

Ανταποκρίθηκε  άμεσα στις ανάγκες
θέρμανσης των 50 σχολικών μονάδων.

Ενώ, παρέλαβε τις μοκέτες του Νηπια-
γωγείου Αυλωναρίου, οι οποίες είχαν δε-
σμευθεί από το 2013 λόγω οφειλών της
προηγούμενης Δημοτικής Αρχής.

Οι οφειλές ασφαλώς αυτές δεν περιο-
ρίζονταν μόνο στον εν λόγω προμηθευ-
τή, αλλά σχεδόν στο σύνολο των προμη-
θευτών και επί πλέον σε ΙΚΑ, ΔΟΥ και
ΟΤΕ. Έτσι, προχώρησε στη ρύθμιση των
οφειλών προς το ΙΚΑ (3.200 ευρώ), τη
ΔΟΥ (12.590 ευρώ από τους παρακρατη-
θέντες φόρους 2013-2014) και τον ΟΤΕ
(81.000 ευρώ από απλήρωτους λογαρια-
σμούς από το 2010) και αποπληρώθηκε
το 15% (27.000 ευρώ) οφειλών παρελ-
θόντων ετών (2013-2014) προς τους προ-
μηθευτές, σε σύνολο παραληφθέντος
χρέους 180.000 ευρώ. 

Παράλληλα, έγινε διακοπή των τηλε-
φωνικών και ηλεκτρικών συνδέσεων σε
μη σχολικούς χώρους.

Δημοτικό Σχολείο Κριεζών (αίθουσα)

Δημοτικό Σχολείο Νεοχωρίου (wc)

Νηπιαγωγείο Κύμης

1o Δημοτικό  Σχολείο Αλιβερίου 2ο Δημοτικό Σχολείο Αλιβερίου

Δημοτικό  Σχολείο Αργυρού Δημοτικό Σχολείο Βέλους

ΠΡΙΝ ΜΕΤΑ

ΠΡΙΝ ΜΕΤΑ

ΠΡΙΝ ΜΕΤΑ

ΠΡΙΝ ΜΕΤΑ

ΠΡΙΝ ΜΕΤΑ

ΠΡΙΝ ΜΕΤΑ

ΠΡΙΝ ΜΕΤΑ

Δημοτικό Σχολείο Μονοδρίου
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ΟΙ ΑΜΕΣΩΣ ΕΠΟΜΕΝΕΣ 
ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΙΣ  

(ΜΕΣΩ ΤΟΥ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ
«ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ»):

3Πλήρης εσωτερική και εξωτερική
ανακαίνιση της βόρειας πλευράς του κτι-
ρίου στο 2ο Δημ. Σχολείο Αλιβερίου 

3Κατασκευή μπαλκονιού στην πρό-
σοψη του κτιρίου στο Δημ. Σχολείο Νεο-
χωρίου

3Εσωτερικός ελαιοχρωματισμός αι-
θουσών στο Δημ. Σχολείο Αυλωναρίου

3Προμήθεια τεσσάρων λυόμενων αι-
θουσών, μιας για το Νηπιαγωγείο Κονι-
στρών, μιας για το Νηπιαγωγείο Κριεζών
και δύο για το Νηπιαγωγείο Κύμης

ΤΕΡΑΣΤΙΕΣ ΟΙ ΑΝΑΓΚΕΣ
ΠΟΥ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΖΑΝ 

ΟΙ ΣΧΟΛΙΚΕΣ ΜΟΝΑΔΕΣκαι αποτελέσματα!

712 χιλ. ευρώ για το νέο
Νηπιαγωγείο στο Αλιβέρι

ΣΣ
το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων της Περιφέρειας Στε-
ρεάς Ελλάδας εντάχθηκε το έργο ανέγερσης νέου Νηπιαγω-
γείου Αλιβερίου, προϋπολογισμού 712.000 ευρώ. 

Την ένταξη υπέγραψε ο υφυπουργός Οικονομίας & Ανάπτυξης και
ενέκρινε το Περιφερειακό Συμβούλιο, κατά  τη συνεδρίασή του την Τε-
τάρτη 12 Δεκεμβρίου.

ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΙΣ 
ΣΕ ΕΞΕΛΙΞΗ:

3Αποπεράτωση σκεπάστρου (με-
ταλλικής βάσης και κεραμοσκεπής) και
κατεδάφιση παλαιών και κατασκευή εξ
αρχής νέων στο Δημ. Σχολείο Αγίων
Αποστόλων

3Κατασκευή δύο στεγάστρων στις
εισόδους των αιθουσών και τοποθέτηση
προστατευτικών κιγκλιδωμάτων στο
μπαλκόνι στο Δημ. Σχολείο Καράβου (3ο
Αλιβερίου)

3Καθαίρεση των παλαιών σοβάδων
και αποκατάσταση της πρόσοψης κα-
θώς και εξωτερικός ελαιοχρωματισμός
στο παλαιό κτίριο του Δημ. Σχολείου Αυ-
λωναρίου.

Με απόφαση του Υπουργού Εσωτερικών Αλέξη Χαρί-
τση, το έργο με τίτλο «Βελτίωση υποδομών οδοποιίας
στην αγροτική περιοχή �.Ε. Ταμυνέων και �.Ε Κύμης» εν-
τάσσεται στον Άξονα Προτεραιότητας «Δράσεις για τη
βελτίωση της αγροτικής οδοποιίας» του Προγράμματος
«Φιλόδημος Ι».

Σχετική πρόταση, συνοδευόμενη από την απαραίτητη
μελέτη, είχε υποβάλλει ο Δήμος Κύμης-Αλιβερίου, στο
πλαίσιο της Πρόσκλησης IV του Προγράμματος.

Το έργο έχει εγκεκριμένο προϋπολογισμό 600.000
ευρώ. 

Η χρηματοδότηση του έργου πραγματοποιείται μέσω

επενδυτικού δανείου που χορηγείται από το Ταμείο Πα-
ρακαταθηκών & Δανείων, συνομολογείται με δανειακή
σύμβαση με το Δήμο (ως κύριο του έργου) και αποπλη-
ρώνεται καθ’ ολοκληρίαν από πόρους του Προ-
γράμματος Δημοσίων Επενδύσεων (ΠΔΕ) του
Υπουργείου Εσωτερικών.

600.000 € για αγροτική οδοποιία στις Δ.Ε. Ταμυνέων και Κύμης

Νηπιαγωγείο Αυλωναρίου (αυλή) Παλαιό Δημοτικό Σχολείο Αυλωναρίου (επισκευή σκεπής)

ΠΡΙΝ ΜΕΤΑ ΠΡΙΝ ΜΕΤΑ

2ο Δημοτικό Σχολείο ΚύμηςΔημοτικό Σχολείο Δύστου

Δημοτικό Σχολείο Καλημεριάνων

Δημοτικό Σχολείο Μετοχίου

ΠΡΙΝ ΜΕΤΑ

ΠΡΙΝ ΜΕΤΑ
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ΗΗ
Σχολική Επιτροπή Δευτερο-
βάθμιας Εκπαίδευσης, με
πρόεδρο τον Κώστα Δημά,

έχει να επιδείξει σημαντικό έργο στην
τετραετία που πέρασε.

Με την ανάληψη των καθηκόντων
της τακτοποίησε αρχικά το σύνολο
σχεδόν των οφειλών πού παρέλαβε
από την προηγούμενη Δημοτική
Αρχή, στηριζόμενη αποκλειστικά
στις τακτικές επιχορηγήσεις που
ελάμβανε μέσω του Δήμου και στα
έσοδα από τα κυλικεία των σχολι-
κών μονάδων.

Κατόπιν, προχώρησε σε ανανέω-

ση των συσκευών στα σχολεία, προ-
μήθειες νέων φωτοτυπικών και βιν-
τεοπροβολέων, εκσυγχρονισμό Ερ-
γαστηρίων Υπολογιστών και Εργα-
στηρίων Γεωπονίας στα ΕΠΑΛ και
πολλά άλλα σε εξοπλισμό.

Ενώ, καθ’ όλη την θητεία της έως
και σήμερα, εξασφαλίζει επαρκώς
όλα τα αναλώσιμα των σχολείων με
σκοπό την απρόσκοπτη λειτουργία
τους (πετρέλαιο θέρμανσης, γραφική
ύλη, υλικά καθαριότητας, αθλητικό
υλικό) καλύπτοντας όλα τα αιτήματα
των διευθυντών.

Υπήρχε και υπάρχει άψογη συνερ-

Άμεση ανταπόκρισηΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ
ΔΕΥΤΕΡΟΒΑΘΜΙΑΣ 

ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ

1ο Λύκειο Αλιβερίου (ελαιοχρωματισμός)

1ο Λύκειο Αλιβερίου (Γυμναστήριο)

Γυμνάσιο Αλιβερίου

Γυμνάσιο Αυλωναρίου

ΕΠΑΛ Αλιβερίου (φωτισμός)

ΕΠΑΛ Αλιβερίου (τουαλέτες)

«Δρομολογείται η ίδρυση 
και Εσπερινού ΕΠΑΛ στο Αλιβέρι»
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γασία με όλους τους παράγοντες
της εκπαιδευτικής κοινότητας (τούς
διευθυντές των σχολείων, τους συλ-
λόγους των καθηγητών, τους συλλό-
γους γονέων και κηδεμόνων και τους
μαθητές), με άμεση την ανταπόκριση
στα αιτήματα τους.

Η Σχολική Επιτροπή Δευτερο-
βάθμιας Εκπαίδευσης είναι σε θέση
να ισχυριστεί ότι έχει ικανοποιήσει το
σύνολο των αιτημάτων των διευθυν-
τών σε όλα τα σχολεία (Γυμνάσια και
Λύκεια) του Δήμου που ανήκουν στην
αρμοδιότητά της.

Σε συνεννόηση με τους διευθυντές
προχώρησε σε παρεμβάσεις στα κτί-
ρια και στους αύλειους χώρους των
σχολείων, τα οποία κατά κοινή ομο-
λογία ήταν σε άσχημη κατάσταση και
χωρίς κάποια ουσιαστική βελτιωτική
παρέμβαση για πολλά χρόνια.

Πραγματοποίησε βαψίματα σχο-
λικών μονάδων μέσα και έξω, ανα-
καινίσεις χώρων υγιεινής (τουαλέ-

τες), ανακαινίσεις αύλειων χώρων
(γήπεδα μπάσκετ, περιφράξεις κ.ά.),
μονώσεις σχολικών κτιρίων, βελτιώ-
σεις και εκσυγχρονισμό στον φωτι-
σμό των σχολείων μέσα και έξω κ.ά. 

Αυτές είναι μερικές από τις πα-
ρεμβάσεις στα σχολεία κατά την
διάρκεια της θητείας της Επιτρο-
πής, που είχαν στόχο να βελτιώ-
σουν την ποιότητα ζωής και εκπαί-
δευσης, κάτι που έχει αναγνωριστεί
από όλους.

Οι φωτογραφίες των παρεμβάσε-
ων πιστοποιούν τη δουλειά που έχει
γίνει.

Πολύ σύντομα ολοκληρώνεται και
το ανοικτό γήπεδο μπάσκετ στο Γυ-
μνάσιο Κύμης που τόσο πολύ έχουν
ανάγκη οι μαθητές της περιοχής και
όχι μόνο. 

Η προσπάθεια θα συνεχιστεί με
αμείωτο ρυθμό, στο πλαίσιο της κα-
λής συνεργασίας με γονείς και εκπαι-
δευτικούς προς όφελος των μαθητών.

στα αιτήματα των σχολείων!

Γυμνάσιο Κριεζών
(πρόσοψη)

Γυμνάσιο Κονιστρών (γήπεδο μπάσκετ)

Γυμνάσιο Αυλωναρίου (διάδρομος)

ΠΡΙΝ

ΠΡΙΝ

ΜΕΤΑ

ΜΕΤΑ

Λύκειο Κύμης (ελαιοχρωματισμ.ός εσωτερικά)

Επιτροπή  επανεξέτασης 
επανασυνδέσεων ρεύματος 

ΣΣ
υνεδριάζει σε τακτά χρονικά διαστήματα, η αρμόδια Επιτροπή του
Δήμου Κύμης-Αλιβερίου η οποία επανεξετάζει την επανασύνδεση

του ηλεκτρικού ρεύματος σε πολίτες με χαμηλά εισοδήματα και την πα-
ροχή εφάπαξ ειδικού βοηθήματος. Πρόεδρος της Επιτροπής είναι ο αντι-
δήμαρχος Γιώργος Μπόκαρης και μέλη της, ο εκπρόσωπος του ΔΕΔΔΗΕ
Παναγιώτης Τσόκας και η εκπρόσωπος της ΔΕΗ Μαρία Χουχούμη. 

Οι αιτήσεις των ενδιαφερομένων (που θα πρέπει να καλύπτουν τις προ-
ϋποθέσεις της ΚΥΑ/ΥΠΕΝ/ΥΠΡΓ/7408/1228/14.02.2018 και αν συνοδεύονται
από τα απαραίτητα δικαιολογητικά)  υποβάλλονται στο κτίριο του Δημαρχεί-
ου Αλιβερίου, στο ισόγειο, στον γραμματέα της Επιτροπής δημοτικό υπάλ-
ληλο, Βασίλη Δροσάτο.
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ΜΜ
ε  ενέργειες του δήμου Κύμης Αλι-
βερίου και της Δημοτικής Επιχείρη-
σης ύδρευσης αποχέτευσης (ΔΕΥΑ-

ΚΑ) εντάχθηκε στο Πρόγραμμα ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ
του υπουργείου Εσωτερικών,ο Βιολογικός Κα-
θαρισμός Αυλωναρίου με 5,5 εκατομμύρια ευ-
ρώ. Ως πρώτη και άμεση ενέργεια, επικαιροποι-
ήθηκε η μελέτη που είχε συνταχθεί επί δημαρ-
χίας Αυλώνος Δ. Κατσούλη και ξεκίνησε μια τε-
ράστια προσπάθεια ένταξης. Το έργο ξανά-εν-
τάχθηκε και πλέον τα 5,5 εκατομμυρίων ευρώ
του ΒΙΟΚΑ μαζί με τα 3 εκατομμύρια του έργου
της τηλεμετρίας (σύνολο 8,5 εκατ. ευρώ) θα
συνδράμουν σημαντικά στην αντιμετώπιση μιας
σειράς προβλημάτων για μια ολόκληρη περιο-
χή και το δήμο συνολικά.

Ο σχεδιασμός Βιολογικού Καθαρισμού Αυλω-
ναρίου αποτελείται, από την Εγκατάσταση Επε-
ξεργασίας Λυμάτων (Ε.Ε.Λ.) και τους αγωγούς
των συλλεκτήρων αποχέτευσης της Δ.Ε. Αυλώνος

για την εξυπηρέτηση των οικισμών που διαθέτουν
ήδη εσωτερικά δίκτυα αποχέτευσης: Οκτωνιά, Αυ-
λωνάρι, Ωρολόγι, Δάφνη, Αγ. Γεώργιος, Λοφί-
σκος, Χάνια Αυλωναρίου και Οριό.

Οι Οικισμοί των Τ.Κ. Νεοχωρίου, Αχλαδε-
ρής, Πυργίου καθώς και οι παραλιακοί οικισμοί
δεν διαθέτουν εσωτερικό αποχετευτικό δίκτυο. 

Επίσης προβλέπεται η κατασκευή Κεντρικών
συλλεκτήρων αποχέτευσης της Δ.Ε Αυλώνος.

Οι αγωγοί των συλλεκτήρων αποχέτευσης
θα είναι:

• Αυλωνάρι gΕΕΛ

• Αγ. Γεώργιος gΧάνια gΕΕΛ

• Νεοχώρι gΔάφνη gΑγ. Γεώργιος gΛοφίσκος
gΧάνια gΑυλωνάρι gκεντρικός συλλεκτήρας
gΕΕΛ

• Οκτωνιά gΕΕΛ

• Οριό gΠυργί gΕΕΛ

Μεγάλα έργα και αδιάκοπος ΔΕΥΑΚΑ

Ο βιολογικός καθαρισμός Μονοδρίου μπήκε φέτος σε λειτουργία
από τη ΔΕΥΑΚΑ και λειτουργεί υποδειγματικά.

Παρέμβαση για την επισκευή του δρόμου μετά
την επιδιόρθωση βλάβης στο δίκτυο νερού.

Κατασκευή αγωγών ομβρίων στο Αλιβέρι

Διάνοιξη νέας Γεώτρησης στη Μουρτερή

Αποφράξεις αγωγών λυμάτων με το αποφρακτικό μηχάνημα της ΔΕΥΑΚΑ
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Αξίζει να σημειωθεί ότι  είναι έτοιμος να
δημοπρατηθεί ο Βιολογικός καθαρισμός Πε-
τριών, ολοκληρώθηκε και λειτουργεί υπο-
δειγματικά ο Βιολογικός Καθαρισμός Μονο-
δρίου και θα υποβληθεί πρόταση στην δια-
χειριστική αρχή του υπουργείου περιβάλ-
λοντος για την αναβάθμιση και επέκταση
του Βιολογικού Καθαρισμού Αλιβερίου με
προϋπολογισμό 3.414.000 εκ ευρώ

Εκτός όμως από τις προσπάθειες για έν-
ταξη μεγάλων έργων που θα δώσουν λύσεις
σε χρόνια προβλήματα ενός δήμου με 360
χιλιόμετρα δίκτυα ύδρευσης και 255 χιλιό-
μετρα αποχέτευσης τα οποία παρελήφθη-
σαν εγκαταλελειμμένα και χωρίς τη στοιχει-
ώδη συντήρηση ενώ πριν από το 2014 δεν
είχαν γίνει ούτε οι αναλύσεις του νερού οι
οποίες σήμερα πραγματοποιούνται αδιαλεί-
πτως, η ΔΕΥΑΚΑ δίνει έναν δύσκολο και
αδιάκοπο αγώνα για τη διαχείριση της κα-

θημερινότητας. Με συνεχείς παρεμβάσεις
σε διαρροές δικτύων, δεκάδες γεωτρήσεις
σε δύσβατα σημεία και με ελάχιστο προσω-
πικό δίνει καθημερινά το παρόν προσφέ-
ροντας τις καλύτερες δυνατές υπηρεσίες
στους δημότες.. Ο πρόεδρος Φώτης Ανα-
στασίου δεν έχει ισχυριστεί ποτέ ότι στις 47
κοινότητες και τους 111 οικισμούς στον τρί-
το μεγαλύτερο δήμο της περιφέρειας δεν
υπάρχουν προβλήματα… Γίνεται όμως ένας
υπεράνθρωπος αγώνας με καθημερινή πα-
ρουσία και δράση για να αντιμετωπιστεί άμε-
σα η οποιαδήποτε έκτακτη ανάγκη.

¨έγιναν πάνω από 400 παρεμβάσεις με
μηχανήματα και έμψυχο δυναμικό σε όλη
την έκταση του Δήμου Κύμης Αλιβερίου και
υπάρχει αντίστοιχο φωτογραφικό υλικό. Δη-
μοσιεύονται σήμερα ενδεικτικά ελάχιστες
φωτογραφίες καθώς δεν μπορούν να χωρέ-
σουν όλες σε μια σελίδα εφημερίδας.

αγώνας για τη διαχείριση της Καθημερινότητας

Αντικατάσταση αγωγού στον Οξύλιθο

Αποκατάσταση οδο-
στρώματος από επισκευή

βλαβών ΔΕΥΑΚΑ

Επιτυχής δοκιμή Γεώτρησης για την ύδρευση

Καθαρισμός σε δύσβατη περιοχή και μεγάλη
χιλιομετρική απόσταση, δρόμου που οδηγεί

στην πηγή των Μανικίων

Επισκευή αγωγού που έχει διαρροή νερού 
σε δύσβατο και ορεινό σημείο.
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Παρεμβάσεις στην καθημερινότητα

Ανάδειξη  πέτρινου τοιχίου στον περίβολο του σχολείου
στο Τραχήλι. Τοιχία αντιστήριξης έχουν γίνει στο κοιμητή-
ριο Μονοδρίου, στο κοιμητήριο Πυργίου στο Αυλωνάρι,
στους Μαλετιάνους, στο Μετόχι, στις Πετριές (δύο), στο

Πυργί, στην Αχλαδερή και στη Βρύση (δύο)

Τσιμεντοστρώσεις- ασφαλτοστρώσεις
(115.000 ευρώ) για το 2018

Ασφαλτοστρώσεις πραγματοποιήθηκαν στο
Πράσινο, στους Αγίους Αποστόλους, στα Ζάρκα,
στις Πετριές στα Λέπουρα στο Αργυρό, στα Κό-
σκινα, ενώ είναι έτοιμη μελέτη για τις τσιμεντο-
στρώσεις Κονιστρών και Αυλώνος και έχουν δη-

μοπρατηθεί για το Αλιβέρι και την Κύμη

Έγιναν και θα γίνουν τσιμεντοστρώσεις από τα
ανταποδοτικά τέλη της αιολικής ενέργειας, σε

όλες τις Κοινότητες που το δικαιούνται

Έγινε εκτεταμένος και έγκαιρος
καθαρισμός ρεμάτων, για την

αποφυγή ζημιών από τα έντονα
καιρικά φαινόμενα που το χειμώ-

να πλήττουν το Δήμο 

Έργα αγροτικής οδοποιίας με
βελτίωση βατότητας και συντη-
ρήσεις αγροτικών δρόμων έχουν
γίνει στις Δημοτικές Ενότητες Κύ-
μης, Κονιστρών, Αυλώνος,  Ταμυ-
νέων και Δυστίων (263.000 ευρώ

μόνον για τα έτη 2017-2018)

Τοποθετήθηκε ηλεκτροφωτισμός
στο γήπεδο ποδοσφαίρου του Αγί-

ου Ιωάννη (19.316 ευρώ)

Έγινε προμήθεια 300 καινούργιων κά-
δων απορριμμάτων, που διατέθηκαν

σε όλες τις περιοχές του Δήμου

Κατασκευάστηκε το γήπεδο μπάσκετ στο Βέλος
(φωτο), επισκευάστηκε αυτό του Γυμνασίου Λυ-

κείου Κύμης και ήδη  εγκρίθηκε η ένταξη στο
ΠΔΕ και χρηματοδότηση (με 69.675,89 ευρώ)
κατασκευής γήπεδου μπάσκετ στο Γαβαλά 

Έγινε προμήθεια μηχανημάτων, με χρημα-
τοδότηση από το πρόγραμμα έργων των

πυρόπληκτων περιοχών
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Γήπεδο 
μπάσκετ 
στο Γαβαλά

ΜΜ
ε απόφαση του
Υφυπουργού Οι-

κονομίας & Ανάπτυξης,
εγκρίθηκε η  ένταξη στο
Πρόγραμμα Δημοσίων
Επενδύσεων του Δήμου
Κύμης-Αλιβερίου, του
έργου κατασκευής γη-
πέδου μπάσκετ στην
Τοπική Κοινότητα Γα-
βαλά, προϋπολογισμού
69.675,89 ευρώ .

Πρόκειται για παρέμ-
βαση αναβάθμισης των
υποδομών του χωριού
και της ποιότητας ζωής
των νέων, που είναι το
μέλλον και η ελπίδα του
τόπου.

Τ
ο Παζάρι Αυλωναρίου
αποτελεί ένα ετήσιο οι-
κονομικό και κοινωνικό

γεγονός με παράδοση αιώνων,
που λειτουργεί ως σημείο συ-
νάντησης και συναναστροφής
της  τοπικής κοινωνίας με χι-
λιάδες επισκέπτες.

Ως εκ τούτου, η Δημοτική
Αρχή που έχει την ευθύνη της
διοργάνωσής του, με καθορι-
στικές μέχρι τώρα οργανωτι-
κές παρεμβάσεις έχει δια-
μορφώσει τις απαραίτητες
συνθήκες για την ομαλή λει-
τουργία του και την μεγιστο-
ποίηση των εσόδων, προς
όφελος του Δήμου και της το-
πικής οικονομίας. 

Στο πλαίσιο της ανταποδο-
τικότητας στην περιοχή αλλά

και της περαιτέρω βελτίωσης
των υποδομών του, ως επέν-
δυσης προοπτικής στη μακρό-
χρονη πορεία του θεσμού, η
Δημοτική Αρχή προχωράει
στην αναβάθμιση του χώρου
όπου διεξάγεται το Παζάρι
(σημειώνεται ότι, πρόκειται για
το πρώτο έργο που πραγματο-
ποιείται στα Χάνια).

Στο Αυλωνάρι βρίσκονται
σε εξέλιξη έργα προϋπολογι-
σμού 160.000 ευρώ, για την
αναβάθμιση του περιβάλλον-
τος χώρου του Παζαριού. Με
την ολοκλήρωση των εργα-
σιών, θα έχουν ανακατα-
σκευαστεί τα πεζοδρόμιο (με-
γάλο μέρος των οποίων έχει
διαμορφωθεί) και ασφαλτο-
στρωθεί ο κεντρικός δρόμος.  

Σε εξέλιξη η αναβάθμιση του χώρου
του Παζαριού στα Χάνια Αυλωναρίου

ΟΟ
Δήμος Κύμης-Αλιβερίου συγκαταλέγεται
στους 184 (από τους 325) της χώρας, στα δι-
οικητικά όρια των οποίων  θα εφαρμοστεί η

δίχρονη προσχολική εκπαίδευση. 

Η Δημοτική Αρχή, παρακολουθώντας και προσπα-
θώντας να αξιοποιήσει όλα τα προγράμματα και τις
δυνατότητες που υπάρχουν για τη δημιουργία όσο το
δυνατόν καλύτερων συνθηκών στην εκπαίδευση,
φρόντισε ώστε εγκαίρως να υποβληθούν προς το
Yπουργείο Παιδείας οι απαραίτητες αιτήσεις.  

Και το αποτέλεσμα ήταν, ο Δήμος Κύμης-Αλιβε-
ρίου να συμπεριληφθεί  στους 20 πρώτους που εξα-
σφάλισαν προκατασκευασμένες αίθουσες πλήρως
εξοπλισμένες (καρεκλάκια, τραπεζάκια και παγκάκια
νηπίων, πίνακες εργασιών, συρταριέρες νηπίων βι-

βλιοθήκες, γραφεία και καρέκλες νηπιαγωγών, κου-
κλοθέατρο, εκπαιδευτικά παιχνίδια κ.λ.π) οι οποίες θα

τοποθετηθούν εντός των υπαρχόντων σχολικών μο-
νάδων και θα είναι ελαφράς λυόμενης προκατα-
σκευής με χώρους υγιεινής.

Συγκεκριμένα θα παραχωρηθούν στο Δήμο από το
Υπουργείο Παιδείας τέσσερις προκατασκευασμένες
αίθουσες για την προσχολική αγωγή (προνήπια), που
θα τοποθετηθούν: Μία στο Νηπιαγωγείο Κριεζών, μία
στο Νηπιαγωγείο Κονιστρών και δύο στα Νηπιαγω-
γεία της Κύμης.

Ο συνολικός προτεινόμενος προϋπολογισμός του
έργου υπολογίζεται περίπου στις 200.000 ευρώ (για
69 αίθουσες στους 20 Δήμους ανέρχεται στο ποσό
των 3.475.192 ευρώ) και θα διατεθούν από το Πρό-
γραμμα Δημοσίων Επενδύσεων του Υπουργείου Παι-
δείας.

Τέσσερις προκατασκευασμένες αίθουσες για τα προνήπια 

ΜΜ
ελέτη για τις δυνατότητες της περιοχής της
Κύμης να αναπτύξει τον εναλλακτικό του-
ρισμό εκπονεί το Πανεπιστήμιο του Πο της

Γαλλίας.

Οι καθηγητές Olivier Bessy και Olivier Aubel και
ομάδα φοιτητών φιλοξενήθηκαν στον τόπο μας, σε συ-
νεργασία με το Επιμελητήριο Εύβοιας και είχαν επα-

φές με τον Δήμαρχο και συνεργάτες του,  καθώς και
με εκπροσώπους επαγγελματικών και Περιβαλλοντι-
κών Συλλόγων, οι οποίοι έδειξαν να ανταποκρίνονται
και να έχουν διάθεση να αναλάβουν το ρόλο που τους
αναλογεί για την ανάδειξη της περιοχής.  

Στόχος είναι να μπει η Κύμη στον παγκόσμιο
αναρριχητικό χάρτη, με τη δημιουργία πεδίων αναρ-

ρίχησης, περιπατητικών μονοπατιών και διαδρομών
mountainbike.

Σύμφωνα με τους επιστήμονες, το σχέδιο του Δή-
μου έχει πολλές πιθανότητες επιτυχίας έτσι ώστε να
φέρει στην Κύμη και την ευρύτερη περιοχή, φίλους του
εναλλακτικού τουρισμού-αθλητισμού της αναρρίχη-
σης,  με πολλαπλά τα οφέλη.

Γάλλοι επιστήμονες μελετούν την ανάπτυξη 
αναρριχητικού τουρισμού στην περιοχή Κύμης

Τα έργα 
ασφαλτοστρώσεων 
σε εκκρεμότητα, 
με ευθύνη 
του αναδόχου
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ΦΦ
αινόμενα όπως, το παρα-
τημένο γκρέϊντερ μέσα σε
ρεματιά και τα σκουρια-

σμένα και ακινητοποιημένα μηχα-
νήματα της Κύμης, δεν συναντούν-
ται σήμερα στο Δήμο Κύμης-Αλιβε-
ρίου.

Διότι, η παρούσα Δημοτική Αρχή
δεν αντιμετωπίζει με τον ίδιο τρόπο
τη δημοτική περιουσία και την ασφά-
λεια των εργαζομένων.

Τα φαινόμενα αυτά όχι μόνον
έχουν εξαλειφθεί αλλά αντίθετα,
γίνεται καθημερινή προσπάθεια
συντήρησης των σε λειτουργία
δημοτικών μηχανημάτων και ανα-
κατασκευής πολλών εκ των
υπαρχόντων. 

Με φροντίδα για τη συντήρηση 
και την ενίσχυση του εξοπλισμού 

του Δήμου σε μηχανήματα-οχήματα

Διανομή τροφίμων σε κοινωνικά
ευπαθείς ομάδες 

ΟΟ
Δήμος Κύμης Αλιβερίου, στο πλαίσιο του Ταμείου Ευ-
ρωπαϊκής Βοήθειας προς τους Απόρους (ΤΕΒΑ) και
μέσω των κοινωνικών συμπράξεων της Περιφερειακής

Ενότητας Εύβοιας, διανέμει σε ευπαθείς κοινωνικά ομάδες διά-
φορα τρόφιμα. 

Πλέον πρόσφατη, στα μέσα Νοεμβρίου, η διανομή κρεάτων
και τυριών. Τα σημεία διανομής είναι πέντε, στο Αλιβέρι (εργο-
τάξιο), την Κύμη, τις Κονίστρες, τα Κριεζά και το Αυλωνάρι. Και
οι  ωφελούμενοι έχουν επιλεγεί σύμφωνα με εισοδηματικά και
περιουσιακά κριτήρια.

Ο υπουργός Υποδομών  
θέλει ή όχι, την 
ολοκλήρωση του 
Φράγματος Μανικίων;

ΕΕ
πιστολή προς τον Υπουργό Υποδο-
μών, Χρήστο Σπίρτζη απέστειλε ο
Δήμαρχος Θανάσης Μπουραντάς,

ζητώντάς του να ξεκαθαρίσει τη θέση του
ως προς τη συνέχιση και ολοκλήρωση του
έργου.

Στην επιστολή, αναφέρεται:

«Πιστεύαμε ότι θα πάρετε τις αναγκαίες
πρωτοβουλίες για να μη χαθούν τα εκατομ-
μύρια που έχουν ήδη διατεθεί και να μη χα-
θεί ένα πολύ αναγκαίο έργο, το οποίο θα
καλύψει τις ανάγκες όλου του Δήμου Κύμης-
Αλιβερίου, της Δημοτικής Ενότητας Αμαρυν-
θίων του Δήμου Ερέτριας και πιθανότατα,
τμήματος της Δημοτικής Ενότητας Στυρέων
του Δήμου Καρύστου. Δηλ. συνολικά 50.000
μόνιμων κατοίκων, ενώ τους θερινούς μήνες
ο πληθυσμός υπερδιπλασιάζεται.

Οι αρμόδιες υπηρεσίες του Υπουργείου,
με έγγραφα, έχουν ξεκάθαρη άποψη για την
ολοκλήρωση του έργου και έχουν τοποθε-
τηθεί θετικά προς την πολιτική ηγεσία του
Υπουργείου.

Μέχρι αυτή τη στιγμή, εφόσον δεν έχου-
με σχετική ενημέρωση, είναι πιθανό η άπο-
ψή σας να είναι αρνητική.

Πρέπει επομένως να έχουμε ενημέρωση,
γιατί η  εγκατάλειψη ενός τέτοιου πολύ ανα-
γκαίου έργου και η απώλεια αρκετών εκα-
τομμυρίων ευρώ που έχουν διατεθεί, δεν
έχουν λογική και κάθε αρμόδιος πρέπει να
αναλάβει τις ευθύνες που του αναλογούν.» 

ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΝΕΩΝ ΜΗΧΑΝΗΜΑΤΩΝ ΑΞΙΑΣ 400.000 ΕΥΡΩ 

Η Δημοτική Αρχή, επιπρόσθετα, στο πλαίσιο της προσπάθειας
ενίσχυσης του Δημοτικού εξοπλισμού, εξασφάλισε, από το πρό-
γραμμα «Φιλόδημος», με χρηματοδότηση στο 100% του κόστους,
και καινούργια μηχανήματα – οχήματα:

- ένα φορτηγό 19τονο (111.600 ευρώ),
- ένα καλαθοφόρο όχημα (69.200 ευρώ),
- ένα κλαδοτεμαχιστή (78.120 ευρώ) και,
- λεπίδες αποχιονισμού για τα Unimog (5.840 ευρώ).

Ενώ κατόπιν διαγωγισμού έχει ήδη γίνει η προμήθεια ενός φορτωτή
- εκσκαφέα με βραχόσφυρα, αξίας 91.000 ευρώ και ενός μικρού
φορτωτή  με καταστροφέα , αξίας 40.000 ευρώ.

Εικόνες εγκατάλειψης. Το γκρέϊντερ
στη ρεματιά και κάτι σαν «νεκροτα-
φείο» οχημάτων – μηχανημάτων.
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Εγκρίθηκε ομόφωνα το Τεχνικό Πρόγραμμα του 2019 

ΤΤ
ο Τεχνικό Πρόγραμμα του Δή-
μου Κύμης-Αλιβερίου για το
2019 περιλαμβάνει παρεμβά-

σεις που ξεπερνούν το ποσόν των 12
εκατ. ευρώ,

Πρόκειται για το μεγαλύτερο ετή-
σιο Τεχνικό Πρόγραμμα που έχει πο-
τέ παρουσιαστεί από το Δήμο. 

Πρόγραμμα με αναπτυξιακό  χαρα-
κτήρα και στόχευση στις υποδομές,
ρεαλιστικό και αξιόπιστο, υλοποιήσιμο
με διασφαλισμένες τις πιστώσεις. Που
θα βοηθήσει στην αντιμετώπιση μιας
σειράς προβλημάτων και θα συνδρά-
μει στην υλοποίηση μικρών και μεγά-
λων έργων γιΑ τη βελτίωση της ποι-
ότητας ζωής των δημοτών.

Πρόγραμμα με συνεχιζόμενα και
νέα έργα, για το οποίο δεν μπορούσε
να εκφραστεί δημόσια αντίρρηση από
την αντιπολίτευση και ψηφίστηκε ομό-
φωνα. 

Το Τεχνικό Πρόγραμμα του Δήμου
Κύμης-Αλιβερίου για το 2019:

Στη Δ.Ε. Αυλώνος περιλαμβάνονται:
κατασκευή χλοοτάπητα του γηπέδου
Μονοδρίου, διαμόρφωση αυλών σχο-
λείων στο Μονόδρι, η βελτίωση αγρο-
τικής οδοποιίας πυρόπληκτων περιο-
χών, βελτιώσεις οδοποιίας, συνέχιση
αναβάθμισης του παζαριού Αυλωναρί-
ου, ανάπλαση περιβάλλοντος χώρου
Αγίου Δημητρίου, αποκατάσταση εσω-
τερικής οδοποιίας Χάνια-Λύκειο, επι-
σκευή γηπέδου μπάσκετ στο Μνδράκι,
αγροτική οδοποιία στην Οχθωνιά και
ολοκλήρωση του τμήματος διασταύ-
ρωση Άγιος Γεώργιος-Ωρολόγι.

Η χρηματοδότηση προέρχεται από

την Αιολική ενέργεια, κατά 28.950 ευ-
ρώ, από το Πρόγραμμα Δημοσίων
Επενδύσεων, κατά 1.634.567 ευρώ,
από τη ΔΕΗ, κατά 57.290 ευρώ, από τη
ΣΑΤΑ, κατά 111.290 ευρώ και από τη
ΣΑΤΑ Σχολείων, κατά 38.579 ευρώ.

Στη Δ.Ε. Δυστίων, το τεχνικό πρό-
γραμμα προβλέπει: τσιμεντοστρώσεις
- ασφαλτοστρώσεις σε Κόσκινα, Αγί-
ους Αποστόλους, Πετριές, Ζάρκα, Λέ-
πουρα, Αργυρό, επισκευή κοινοτικών
κτιρίων στο Αργυρό, αγροτική οδο-
ποία, βελτίωση αθλητικών εγκατάστα-
σεων και επισκευή παιδική χαράς
στους Ζάρακες, ανάπλαση πλατείας
Κριεζών, κατασκευή οστεοφυλακίου
Δύστου, ανάπλαση πλατείας κοινοχρή-
στων χώρων σε Βρύσες Καμάρας και
Μαχαλά, κατασκευή παιδικής χαράς
στην πλατεία Κοσκίνων, αναπλάσεις
στους οικισμούς Πόρτο Μπούφαλο και
Αγίου Δημητρίου, διαμορφώσεις κοι-
νόχρηστων χώρων σε Λέπουρα και Βέ-
λος.

Τα χρήματα θα διατεθούν κατά
391.583 ευρώ από την Αιολική ενέργεια
και κατά 98.923 ευρώ από τη ΣΑΤΑ.

υρώ)

Στην Δ.Ε. Κονιστρών περιλαμβά-
νονται: αποκατάσταση εσωτερικής
οδοποιίας, ολοκλήρωση βελτίωσης
οδού Κρεμαστός - διασταύρωση Αγ.
Γεωργίου, αναπλάσεις πυροπλήκτων
οικισμών, ανάπλαση πλατείας Ηρώου
Βρύσης, ανάπλαση πλατείας Κήπων,
πλακοστρώσεις στον Άγιο Βλάσιο, δια-
μορφώσεις κοινόχρηστων χώρων στο
Μονόδρι.

Τα χρήματα θα διατεθούν από το
Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων,

σε ποσό 465.865 ευρώ και από τη ΣΑ-
ΤΑ, σε ποσό 39.499.

Δ.Ε. ΚΥΜΗΣ
Για τη Δ.Ε. Κύμης έχουν περιληφθεί

στο τεχνικό πρόγραμμα: Αποκατάστα-
ση διατηρητέου κτιρίου 1ου Δημ. Σχο-
λείου Κύμης, βελτίωση βατότητας
αγροτικής οδοποιίας, διαμορφώσεις
κοινόχρηστων χώρων και πλατειών Αν-
δονιάνων, ένα έργο ανάπλασης στο
ιστορικό κέντρο της Κύμης, επισκευή
κατεστραμμένου τμήματος παραλίας
Πλατάνας, διαμορφώσεις - διανοίξεις
δρόμων στην Κύμη, πλακοστρώσεις
στους Ανδρονιάνους, βελτιώσεις οδο-
στρωμάτων στην Κύμη, κατασκευές
τοιχίων αντιστήριξης σε Καλημεριά-
νους, Πύργο, Στόμιο Οξυλίθου, Βίταλο
και Οξύλιθο, αποκατάσταση οδικού δι-
κτύου τοπικών κοινοτήτων Δ.Ε. Κύμης,
επισκευές κοινοτικού κτιρίου Οξυλί-
θου, βελτίωση εσωτερικής οδοποιίας
Καλημεριάνων.

Θα διατεθούν 1.609.097 ευρώ από
το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων
και 353.049 ευρώ από τη ΣΑΤΑ. 

Στη Δ.Ε. Ταμυναίων το τεχνικό πρό-
γραμμα περιλαμβάνει: ανάπλαση της
πλατείας Ζωντού, ολοκλήρωση ανάπλα-
σης Κέντρου Αλιβερίου, εσωτερική οδο-
ποοιία οικισμού Νηρέως, ασφαλτοστρώ-
σεις – τσιμεντοστρώσεις, βελτιώσεις
αγροτικής οδοποιίας, επισκευή γηπέδου
μπάσκετ στο Πράσινο, διαμόρφωση εσω-
τερικών και εξωτερικών χώρων στο Κ.Υ
Αλιβερίου, συντηρήσεις οδοστρωμάτων
και ασφαλτοστρώσεις στο Αλιβέρι, επι-
σκευές και διαμόρφωση αυλείου χώρου
1ου Λυκείου Αλιβερίου, ενίσχυση υπο-
στυλωμάτων, δεύτερη φάση ανάπλασης

κέντρου Αλιβερίου, διαμορφώσεις στο
κοιμητήριο και ηλεκτροφωτισμός γηπέ-
δου στον Αη Γιάννη, διαμόρφωση περι-
βάλλοντος χώρου στο κλειστό Αλιβερί-
ου, αποκατάσταση πυρόπληκτου οικι-
σμού Αγίου Λουκά, ασφαλτοστρώσεις -
τσιμεντοστρώσεις στο Τραχήλι, βελτίω-
ση βατότητας στον οικισμό Παραμμερί-
τες, κατασκευή τοιχίου αντιστήριξης και
αποκατάσταση οδοστρώματος στη γέ-
φυρα Θαρουνίων.

Θα διατεθούν 89.066 ευρώ από την
Αιολική ενέργεια, 958.000 ευρώ  από
το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων,
522,789 ευρώ από τη ΔΕΗ, 296.263 ευ-
ρώ από τη ΣΑΤΑ και 33.039 ευρώ από
τη ΣΑΤΑ σχολείων.

Το τεχνικό πρόγραμμα περιλαμβάνει
επίσης, χρηματοδοτήσεις που ξεπερ-
νούν τα  εκατ. ευρώ,

- 3.553 457 ευρώ από το Πρόγραμ-
μα Δημοσίων Επενδύσεων - 488.038
από τη ΣΑΤΑ για μια σειρά έργων
όπως:

- η κατασκευή των δυο σταθμών
μεταφόρτωσης απορριμμάτων
(ΣΜΑ),

- η ολοκλήρωση του έργου Αποκα-
τάστασης ΧΑΔΑ (συμπληρωματική
σύμβαση),

καθώς και: συντήρηση βελτίωση οδο-
ποιίας δημοτικού δικτύου, συντήρηση
βελτίωση αγροτικής οδοποιίας σε σει-
ρά οικισμών, τσιμεντροστρώσεις και
ασφλτοστρώσεις σε σειρά οικισμών,
κατασκευή τοιχίων αντιστήριξης σε
Πυργί, Δύστο, Βρύση, Αχλαδερή και
Πετριές, αποκατάσταση ζημιών από τις 
χιονοπτώσεις, επισκευές σχολικών κτη-
ρίων και αύλειων χώρων σε όλη την
έκταση του Δήμου.

Αναπτυξιακό, ύψους 12 εκατ. ευρώ

Δ.Ε. ΑΥΛΩΝΟΣ

Δ.Ε. ΔΥΣΤΙΩΝ 

Δ.Ε. ΚΥΜΗΣ

Δ.Ε. ΤΑΜΥΝΑΙΩΝ 

ΣΥΝ ΑΛΛΑ ΕΡΓΑ 

Δ.Ε. ΚΟΝΙΣΤΡΩΝ 

Σε εκκρεμότητα οι ασφαλτοστρώσεις

ΔΔ
ύο μεγάλες εργολαβίες ασφαλτοστρώσεων, η μία
αφορά σε όλες τις κοινότητες των Δημοτικών
Ενοτήτων Ταμυνέων και Κύμης, ύψους 200.000

ευρώ και η άλλη αφορά στο Αλιβέρι και την Κύμη, ύψους
115.000 ευρώ, έχουν συμβασιοποιηθεί από τα τέλη Σε-
πτεμβρίου.

Τα έργα όμως δεν έχουν προχωρήσει, με υπαιτιότητα
της αναδόχου εταιρείας «Σάλλιαρης Ιωάννης & Σια ΟΕ».

Ο Δήμος κινείται σύμφωνα με τα οριζόμενα από τη νο-
μοθεσία. Έχει αποστείλει ειδική πρόσκληση στην ανάδο-
χο εταιρεία και σε περίπτωση που δεν ανταποκριθεί, τότε
ο Δήμος θα προχωρήσει στη διαδικασία έκπτωσης. 
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ΑΑ
πό την αρχή  της θητείας της παρούσας
δημοτικής αρχής επανακαθορίστηκε ο
τρόπος απόδοσης των τελών της αιολι-

κής ενέργειας, με χωροταξικά κριτήρια, σύμφω-
να με τον νόμο, ώστε η απόδοσή τους, στις Τοπι-
κές Κοινότητες να είναι ανταποδοτική και να γίνε-
ται χωρίς αμφισβητήσεις.

Ολοκληρώθηκαν τέσσερα παλαιότερα έργα,
τα οποία πληρώθηκαν με τις αποδόσεις τελών των
ετών 2015-2016 και όχι από τις αποδόσεις των
ετών 2012-2013 που εντάχθηκαν:

α) Κατασκευή Πνευματικού Κέντρου Ζαρά-
κων

β) Τσιμεντοστρώσεις – Ασφαλτοστρώσεις
δρόμων Αργυρού

γ) Τσιμεντοστρώσεις – Ασφαλτοστρώσεις
δρόμων Κοσκίνων 

δ) Τσιμεντοστρώσεις – Ασφαλτοστρώσεις
δρόμων Πρασίνου

συνολικού προϋπολογισμού 337.319,72 ευρώ.

Οι εντάξεις σε νέα έργα στα Τεχνικά Προ-
γράμματα 2017 & 2018 ανέρχονται σε 22 τον
αριθμό, συνολικού προϋπολογισμού 611.341,62
ευρώ. Οι εντάξεις αυτές αφορούν στις αποδόσεις

των τελών από τον Σεπτέμβριο 2014 έως Δεκέμ-
βριο 2017. 

Έχουν ολοκληρωθεί τα έργα:

1) Ολοκλήρωση εσωτερικών χώρων κοινοτι-
κού κτιρίου Ζαράκων (προϋπολογισμού 7.275 ευ-
ρώ)

2) Διαμορφώσεις στο Κοιμητήριο Ζαράκων
(προϋπολογισμού 7.200 ευρώ)

Έχει δημοπρατηθεί το έργο

3) Τσιμεντοστρώσεις – Ασφαλτοστρώσεις
Ζαράκων (προϋπολογισμού 7.200 ευρώ)

Έχουν ανατεθεί τα έργα :

4) Κατασκευή παιδικής χαράς πλατείας Κο-
σκίνων (προϋπολογισμού 20.900 ευρώ)

5) Κατασκευή τεχνικών έργων Ζαράκων
(προϋπολογισμού 7.200 ευρώ)

6) Βελτίωση αγροτικής οδοποιίας Ζαράκων
(προϋπολογισμού 7.200 ευρώ)

Ανατίθενται (στο στάδιο προς κλήρωση) τα
έργα:

7) Βελτίωση γηπέδου ποδοσφαίρου Ζαρά-
κων (προϋπολογισμού 7.200 ευρώ)

8) Επισκευή κοινοτικών κτιρίων Αργυρού
(προϋπολογισμού 7.200 ευρώ)

9) Επισκευή γηπέδου μπάσκετ Πρασίνου
(προϋπολογισμού 7.278 ευρώ)

10) Επισκευή – συντήρηση κοινοχρήστων
παραδοσιακών πηγαδιών Αργυρού (προϋπολο-
γισμού 7.200 ευρώ)

11) Κατασκευή τεχνικών έργων Αργυρού
(προϋπολογισμού 7.200 ευρώ)

12) Κατασκευή παιδικής χαράς Αχλαδερής
(προϋπολογισμού 23.100 ευρώ)

13) Επισκευή γηπέδου μπάσκετ Συκεών
(προϋπολογισμού 5.850 ευρώ)

Τα υπόλοιπα έργα βρίσκονται στο στάδιο της
μελέτης.

Σημειώνεται ότι, μετά από ενέργειες της Δη-
μοτικής Αρχής εντάχθηκαν και αποδίδονται τέλη
για πρώτη φορά  από το 2016 για τμήματα δύο
Αιολικών Πάρκων στην Μακρυράχη Μεσοχω-
ρίων που ανήκουν χωροταξικά στους Ζάρακες.
Έως το 2016 τα τέλη αυτά, που έχουν ετήσια από-
δοση 18.353,35 ευρώ, αποδίδονταν στον Δήμο
Καρύστου. Επίσης, αποδόθηκε με την μορφή
των αναδρομικών για την περασμένη δεκαετία
στον Δήμο, για τα δύο αυτά τμήματα των Αιολι-
κών Πάρκων, το ποσό των 200.000 ευρώ.

Τα τέλη της αιολικής ενέργειας 
ανταποδίδονται και αποδίδουν

ΜΜ
ε απόφαση του Δημοτικού Συμ-
βουλίου, εντάχθηκαν στο Τεχνι-
κό Πρόγραμμα του Δήμου 5

νέα έργα, συνολικού προϋπολογισμού
711.000 ευρώ, τα οποία αφορούν σε απο-
καταστάσεις σε πυρόπληκτες περιοχές
από τις πυρκαγιές του 2007.

Πρόκειται για:

- Ανάπλαση πλατείας Αγίου Λουκά,
προϋπολογισμού 212.000 ευρώ

- Ολοκλήρωση τμήματος οδού δια-
σταύρωσης Αγίου Γεωργίου – Ωρολογί-
ου, προϋπολογισμού 278.000 ευρώ

- Ασφαλτοστρώσεις - τσιμεντοστρώ-
σεις δρόμου Τραχηλίου, προϋπολογι-
σμού 100.000 ευρώ

- Βελτίωση βατότητας οδών οικισμού
Παραμεριτών Αγίου Λουκά, προϋπολογι-
σμού 100.000 ευρώ

- Κατασκευή τοιχίου αντιστήριξης και
αποκατάσταση οδοστρώματος στη γέ-
φυρα Θαρουνίων, προϋπολογισμού
21.000 ευρώ

Τα χρήματα προέρχονται από το Ειδι-
κό Πρόγραμμα για τα Πυρόπληκτα, είχαν
μείνει αναξιοποίητα με κίνδυνο να χαθούν
αλλά η παρούσα Δημοτική Αρχή, με συν-
τονισμένες ενέργειες, εκπόνησε μελέτες,
υλοποίησε τα δύο από τα τέσσερα αρχι-
κά ενταγμένα έργα, αντικατέστησε τα άλ-
λα δύο με ολοκληρωμένες μελέτες και
πλέον, προχωράει στην άμεση δημοπρά-
τηση ακόμη πέντε έργων.

1,5 εκατ. ευρώ για τα πυρόπληκτα
ΚΑΙ 732.000 ΕΥΡΩ ΓΙΑ ΟΔΟΠΟΙΙΑ 

ΣΤΗΝ ΑΚΤΗ ΝΗΡΕΑ
Προ ημερών κατέφθασε στο Δήμο και η απόφαση ένταξης

στο Ειδικό Πρόγραμμα για τα Πυρόπληκτα, του έργου «Ασφαλ-
τοστρώσεις στον οικισμό Ακτής Νηρέα», προϋπολογισμού
732.000 ευρώ.

Της εγκριτικής απόφασης ένταξης, είχε προηγηθεί η βούληση
της Δημοτικής Αρχής για παρεμβάσεις και στην περιοχή Νηρέα
(που είχε πάθει τις μεγαλύτερες καταστροφές, και για την οποία
αρχικά δεν είχε προβλεφθεί ούτε ένα ευρώ), η εκπόνηση μελέτης
και οι απαιτούμενες ενέργειες για τη διασφάλιση του ποσού.

Με την ένταξη και του εν λόγω έργου, στο Δήμο Κύμης-Αλι-
βερίου θα έχουν διατεθεί περίπου 1,5 εκατ. ευρώ ως ελάχιστη
στήριξη-αντιστάθμισμα στις μεγάλες καταστροφές που έγιναν
στην περιοχή μας το μαύρο καλοκαίρι του 2007. 



Ίδρυση και Εσπερινού 
ΕΠΑΛ στο Αλιβέρι

Νέες ειδικότητες στα ΕΠΑΛ
Αλιβερίου και Κονιστρών 
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Ένα από τα μεγαλύτερα προβλήματα του Δήμου
Κύμης-Αλιβερίου οδηγείται σε λύση, με σημαντικά
θετικές επιπτώσεις στο περιβάλλον και την τοπική
οικονομία. 

Η προθεσμία υποβολής ηλεκτρονικών προσφο-
ρών για την κατασκευή του Σταθμού Μεταφόρτω-
σης Απορριμμάτων (ΣΜΑ) Κύμης, λήγει στις 8
Ιανουαρίου και η αντίστοιχη προθεσμία για το έργο
κατασκευής Σταθμού Μεταφόρτωσης Απορριμμά-
των & Ανακυκλώσιμων Υλικών (ΣΜΑ-ΣΜΑΥ) Αλιβε-
ρίου, λήγει στις 11 Ιανουαρίου.

Και καλώς εχόντων των πραγμάτων, στις αμέσως
επόμενες ημέρες αναμένεται να έχουν αναδειχθεί οι
ανάδοχοι των έργων, ώστε να ακολουθήσει η συμ-
βασιοποίησή τους και να μπει στην τελική ευθεία η
υλοποίησή τους.

ΜΕ ΕΥΡΩΠΑΪΚΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗ

Τα δύο έργα έχουν ενταχθεί από τη Δημοτική Αρ-
χή στο Επιχειρησιακό Πρόγραμμα «Υποδομές Με-
ταφορών, Περιβάλλον & Αειφόρος Ανάπτυξη,
2014-2020», ως υποέργα του όλου έργου «Κατα-
σκευή δύο Σταθμών Μεταφόρτωσης Απορριμμάτων
στο Δήμο Κύμης- Αλιβερίου».

Ο συνολικός προϋπολογισμός ανέρχεται σε
2.633.003 ευρώ (συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ).

ΤΙ ΠΡΟΒΛΕΠΕΙ ΤΟ ΕΡΓΟ

Προβλέπεται η δημιουργία δύο ΣΜΑ, ο ένας στην
περιοχή της Κύμης, στη θέση «Κοτρωνάκια» στο

Κρύο Κρεούζι και ο άλλος, ο οποίος θα λειτουργεί
και ως Σταθμός Μεταφόρτωσης Ανακυκλώσιμων Υλι-
κών (ΣΜΑΥ), στην περιοχή του Αλιβερίου, στη θέση
«Ξηροπόταμος».

Παράλληλα, συμπεριλαμβάνεται η διαμόρφωση -
βελτίωση των δρόμων που οδηγούν στις εγκαταστά-
σεις και  η προμήθεια του αναγκαίου κινητού εξο-
πλισμού για την διαδικασία μεταφόρτωσης και
μεταφοράς των απορριμμάτων στους ΧΥΤΑ Χαλκί-
δος και Θήβας και των ανακυκλώσιμων υλικών στο
ΚΔΑΥΤ Σχηματαρίου. 

Συγκεκριμένα:

Για το ΣΜΑ Κύμης, προβλέπεται: η κατασκευή
των απαιτούμενων υποδομών, όπως βατότητα οδών
πρόσβασης, διαμόρφωση χώρων, περίφραξη, σύν-
δεση με το ηλεκτρικό δίκτυο κ.α., καθώς επίσης και

2 χοάνες απόρριψης απορριμμάτων. Ο κινητός εξο-
πλισμός περιλαμβάνει 1 τράκτορα και  2 κιβωτάμα-
ξες τύπου press container.

Για το ΣΜΑ-ΣΜΑΥ Αλιβερίου, προβλέπεται: η κα-
τασκευή των απαιτούμενων υποδομών, όπως βατό-
τητα οδών πρόσβασης, διαμόρφωση χώρων,
περίφραξη, σύνδεση με το ηλεκτρικό δίκτυο κ.α., κα-
θώς επίσης και 6 χοάνες απόρριψης απορριμμάτων,
εκ των οποίων οι τρεις θα χρησιμοποιούνται για τα
σύμμεικτα απορρίμματα και οι υπόλοιπες τρεις για
τα ανακυκλώσιμα υλικά. Ο κινητός εξοπλισμός περι-
λαμβάνει 2 τράκτορες και  6 κιβωτάμαξες, εκ των
οποίων 3 είναι τύπου press container και άλλες 3
ανοιχτού τύπου.

Η ΣΗΜΑΣΙΑ ΤΟΥ ΕΡΓΟΥ

Η Δημοτική Αρχή, αφού έκανε το πρώτο μεγάλο
βήμα, ολοκληρώνοντας το κλείσιμο και την αποκα-
τάσταση του συνόλου των χωματερών, αποφεύγον-
τας την επιβολή αυστηρών προστίμων, προχώρησε
στο αμέσως επόμενο και μεγαλύτερο, στην άμεση
και ουσιαστική παρέμβαση στο τομέα της διαχείρι-
σης απορριμμάτων, με την δημιουργία σύγχρονων
Σταθμών Μεταφόρτωσης. 

Η κατασκευή σύγχρονων Σταθμών Μεταφόρτωσης
αναβαθμίζει την περιοχή σε επίπεδο υποδομών, πολι-
τισμικού δείκτη και προστασίας του περιβάλλοντος.

Και η λειτουργία τους, θα συμβάλλει στην ολοκλη-
ρωμένη διαχείριση των απορριμμάτων, την αξιοποί-
ηση των ανακυκλώσιμων υλικών και τη μείωση του
κόστους μεταφοράς προς τις κεντρικές εγκαταστάσεις
επεξεργασίας τους.

Στα μέσα Ιανουαρίου οι ανάδοχοι για την 
κατασκευή των ΣΜΑ Αλιβερίου & Κύμης

Έτσι θα είναι ο Σταθμός Μεταφόρτωσης  Απορριμμάτων

ΑΑ
πό την Ερέτρια και νοτιότερα δεν υπάρχει δομή Δευτεροβάθ-
μιας Εκπαίδευσης (από το 2014 έχει καταργηθεί η ΕΠΑΣ Αλι-
βερίου) για όσους επιθυμούν να φοιτήσουν το απόγευμα, για

να αποκτήσουν είτε απολυτήριο Λυκείου, είτε πτυχίο ειδικότητας ολο-
κληρώνοντας την Εκπαίδευση και αναβαθμίζοντας τα μορφωτικά και
επαγγελματικά τους προσόντα. Το μοναδικό εσπερινό ΕΠΑΛ για ολό-
κληρη την Εύβοια βρίσκεται στην Χαλκίδα, ενώ το Σχολείο Δεύτερης
Ευκαιρίας δεν δίνει διέξοδο πέρα από το Γυμνάσιο.

Διαβλέποντας την κοινωνική ανάγκη και το αίτημα της εκπαιδευτικής
κοινότητας αλλά και δεδομένου ότι υπάρχουν οι ανάλογες κτηριακές  υπο-
δομές, εξοπλισμός και εργαστήρια στο ΕΠΑΛ Αλιβερίου, ο Δήμος και η
Περιφέρεια έχουν τοποθετηθεί θετικά ως προς την ίδρυση - λειτουρ-
γία και Εσπερινού ΕΠΑΛ. Οι πληροφορίες συντείνουν στο ότι την ίδια
θετική στάση τηρεί και το Υπουργείο Παιδείας, δρομολογώντας Εσπε-
ρινό ΕΠΑΛ στο Αλιβέρι από τη νέα εκπαιδευτική χρονιά. 

TT
ην προσθήκη ειδικοτή-
των στα ΕΠΑΛ Αλιβερί-
ου και Κονιστρών και

την ίδρυση Εσπερινού ΕΠΑΛ
στο Αλιβέρι, εισηγήθηκε η Δη-
μοτική Επιτροπή Παιδείας.

Πρόκειται για νέες ειδικό-
τητες που θα μπορούν να επι-
λέξουν οι μαθητές, ώστε να δι-
ευρύνουν τους ορίζοντές τους και να έχουν περισσότερες δυνατό-
τητες επαγγελματικής αποκατάστασης.

Η προτεινόμενη νέα ειδικότητα που αφορά στο ΕΠΑΛ Αλιβερίου,
είναι «υπάλληλοι τουριστικών επιχειρήσεων» του Τομέα Διοίκησης
& Οικονομίας, ενώ για το ΕΠΑΛ Κονιστρών, προτείνεται η προσθήκη
της ειδικότητας «μηχανικοί εμπορικού ναυτικού».
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ΣΣ
ε εφ’ όλης της ύλης
ενημέρωση προχώρη-
σε ο Δήμαρχος Κύ-

μης-Αλιβερίου Θανάσης
Μπουραντάς, στη -δεύτερη
κατά σειρά- συνάντηση με
τους προέδρους των Τοπικών
Κοινοτήτων οι οποίοι εκλέχτη-
καν με το συνδυασμό της
«Συμπολιτείας».

Ο Θανάσης Μπουραντάς
αναφέρθηκε σε όλα τα ζητή-
ματα και τις δυσκολίες που συ-
νάντησε η Δημοτική Αρχή, από
τη διάλυση του Δήμου, η οποία
επήλθε από την φαύλη συμπε-
ριφορά και τις μη σύννομες
πρακτικές της προηγούμενης
διοίκησης.

Έκανε λόγο για τα άδεια
ταμεία, τα ελάχιστα έσοδα, τα
χρέη προς Εφορία και Ασφα-
λιστικά Ταμεία, τις αγωγές και
τις κατασχέσεις λογαριασμών
του Δήμου που είχε να αντιμε-
τωπίσει. Ενώ γενικότερα, ση-
μείωσε την τακτική της προ-
ηγούμενης διοίκησης με την
αφαίμαξη χρημάτων των δη-
μοτών για προσωπικές πολι-
τικές και εύνοια ημετέρων.

Χαρακτήρισε θαύμα την
επιβίωση του Δήμου και την
κατάσταση που ήρθε σήμερα,
μετά από κοπιώδη προσπά-
θεια και καθημερινό αγώνα.

Αναφέρθηκε αναλυτικά
στην παράλληλη με τη σωτη-
ρία του Δήμου προσπάθεια
παραγωγής έργου και περιέ-
γραψε όλες τις ενέργειες που
έχουν γίνει και τα έργα που κα-
τασκευάστηκαν, είναι σε εξέλι-
ξη ή έχουν δρομολογηθεί (σχε-

τικές αναφορές για τα έργα της
δημοτικής αρχής περιλαμβά-
νονται αναλυτικά στην παρού-
σα έκδοση).

Ο Δήμαρχος σχολιάζοντας
τη μόνιμη επωδό της αντιπολί-
τευσης ότι «δεν πάει στα χω-
ριά», τόνισε ότι αυτό που κάνει
ο πολιτικός του αντίπαλος
προϋποθέτει ότι δεν μπορείς
να κάνεις τίποτε άλλο, ούτε να
εργάζεσαι. Ειδικότερα, είπε:
«Ο Δήμος έχει 47 τοπικές κοι-
νότητες και 111 οικισμούς, έχει
σοβαρά προβλήματα που απαι-
τούν χρόνο και δουλειά. Εάν
υπήρχε άλλος τρόπος να αντι-
μετωπιστούν τα θέματα του Δή-
μου και εγώ να πραγματοποιώ
περιοδείες, θα το έκανα…».

Οι πρόεδροι
των Tοπικών
Kοινοτήτων

Το κλίμα της συνάντησης
ήταν πολύ θετικό και οι πρό-
εδροι των Tοπικών Kοινοτήτων
έθεσαν όλα τα ζητήματα επι-
κοινωνίας και δυσλειτουργίας
του θεσμού ζητώντας παράλ-
ληλα περισσότερη ενημέρωση
και καλύτερη ανταπόκριση
από τις Υπηρεσίες του Δήμου.

Ο πρόεδρος του Τραχηλίου
Άγγελος Σμπιλίρης αναφέρθη-
κε στην ανάγκη πραγματοποί-
ησης τέτοιων συναντήσεων σε
τακτικότερα διαστήματα.

Ο Νίκος Καντάρης από τον
Άγιο Γεώργιο στάθηκε σε αρ-
ρυθμίες που έχουν δημιουργη-
θεί στην αντιμετώπιση της κα-

θημερινότητας.

Ο Γιώργος Παπαδιόχος
από το Αλιβέρι δήλωσε ότι
στηρίζει την προσπάθεια, η
οποία δεν μπορεί παρά να εί-
ναι νικηφόρα.

Ο Λεωνίδας Χαρλαύτης
από την Αχλαδερή είπε ότι «η
Δημοτική Αρχή παρέλαβε χάος
χωρίς τη δυνατότητα αγοράς
ακόμα και μολυβιών η χαρτικής
ύλης και παρόλα αυτά ο Δήμος
στάθηκε στα πόδια του»…
Προέτρεψε τους συναδέλ-
φους του Προέδρους Δημοτι-
κών & Τοπικών Κοινοτήτων «να
επικοινωνήσουν το έργο του
Δήμου και την προσπάθεια διά-
σωσής του ως ιεραπόστολοι».

Ο Γιώργος Μοιρώτσος
από το Δύστο ήταν καυστικός
ως προς το σύστημα της αυτο-
διοίκησης που θέλει τους προ-
έδρους διακοσμητικούς ενώ
εξέφρασε την αγωνία του για
το πώς θα γίνει η διαχείριση
των πόρων από τις Κοινότητες
μέσα στο νέο θεσμικό πλαίσιο.

Ο Γιώργος Τσακός από τις
Πετριές αναφέρθηκε σε ζητή-
ματα που δεν έχουν ξεκαθαρι-
στεί από τον νέο νόμο του
«Κλεισθένη» και αναρωτήθηκε
ποιος θα αποφασίζει την υλο-
ποίηση ενός έργου σε κάθε το-
πική Κοινότητα.

Ο Σταύρος Κατσινής από
το Νεοχώρι είπε ότι «πρέπει
να υπάρχει άμεση ενημέρωση
του Προέδρου όταν ένα συνερ-
γείο του Δήμου επισκέπτεται
ένα χωριό» και ζήτησε «να μην
υπερκαλύπτουν τον εκάστοτε
Πρόεδρο οι τοπικοί Σύλλογοι».
Καταλήγοντας, έστειλε μήνυ-
μα ότι όλοι μαζί θα διεκδική-
σουν ξανά τη νίκη στις δημοτι-
κές εκλογές.

Ο Δημήτρης Πόγκας από
την Κύμη αναφέρθηκε στα
προβλήματα της καθημερινό-
τητας και στην ανάγκη καλύτε-
ρης ανταπόκρισης ως προς τη
διάθεση των μηχανημάτων.

Ο Λάμπρος Γραβαρίτης
από το Καλέντζι διευκρίνισε

πως «οι κοινότητες που δι-
καιούνται έργα από την αιολική
ενέργεια πήραν πρώτη φορά
χρήματα όταν βγήκε δήμαρχος
ο Μπουραντάς». Και θύμισε με
νόημα στους παρευρισκόμε-
νους πως με την εκλογή της
νέας Δημοτικής Αρχής πήγαν
στο Δήμο και βρήκαν μόνο
άδεια ντουβάρια...

Ο Κώστας Τριανταφύλλου
από τον Οξύλιθο υπενθύμισε
στους συναδέλφους του πό-
σες φορές τους κατηγορούσε
ο πρώην δήμαρχος για τη δική
του απραξία. Είπε ότι «στον
Οξύλιθο έγιναν σημαντικά
πράγματα και δεν βγήκε τίποτε
προς τα έξω» και προέτρεψε
τους παρευρισκόμενους: «Μην
ξεχνάμε αυτά που ζήσαμε στο
παρελθόν. Να μην τα ξαναζή-
σουμε».

Ο Λίνος Τριανταφυλλίδης
από την Κύμη είπε: «Προφα-
νώς υπάρχουν αρρυθμίες…
Έχουμε μικρή απόσταση από
τις εκλογές. Με παρουσία παν-
τού και ενότητα θα επιτύχουμε
τη νίκη».

Αντιδήμαρχοι 
και Δημοτικοί 

Σύμβουλοι
Εν συνεχεία το λόγο πήραν

οι εκλεγμένοι με την «Συμπο-
λιτεία» δημοτικοί σύμβουλοι
και αντιδήμαρχοι.

Γιώργος Παγώνης (Ταμυ-
ναίων): «Ο Δήμαρχος είναι
ένας ακούραστος εργάτης,από
το πρωί μέχρι αργά τη νύχτα
κάθεται και δουλεύει. Ομάδα

Ενημέρωση των προέδρων Δεύτερη συνάντηση 
της «Συμπολιτείας»
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που κερδίζει δεν αλλάζει. Δεν
έχουμε σπαταλήσει ούτε ένα
ευρώ. Έχουν δρομολογηθεί έρ-
γα και θα γίνουν».

Χρήστος Σαμαράς (Σχολι-
κή Επιτροπή Πρωτοβάθμιας
Εκπαίδευσης): «Κανείς δεν
μπορεί να πει ότι αποτύχαμε
επειδή δεν πετύχαμε το απόλυ-
το. Κανείς δεν μπορεί να μας
πει ανέντιμους. Ανακαινίσαμε
όλα τα σχολεία στα χωριά που
οι Πρόεδροι έχουν μνήμες για
το τί συνέβαινε. Έχουμε Δή-
μαρχο, συνεχίζουμε την προ-
σπάθεια».

Δημήτρης Μούντριχας
(Κονιστρών): «Είχαμε ένα έλ-
λειμμα επικοινωνίας. Για αυτά
που κάναμε αλλά και για όσα
έγιναν εις βάρος του Δήμου,
δεν υπάρχει σωστή ενημέρω-
ση. Δεν έχουν κοινοποιηθεί
όπως θα έπρεπε».

Γιάννης Μπενάκης (Δυ-
στίων): «Σήμερα δεν είναι μέρα
για παράπονα που μπορεί να
είναι εύλογα. Έχουμε μπροστά
μας εκλογές και πρέπει να λει-
τουργήσουμε οργανωμένα και
με συγκεκριμένους στόχους.
Αφού εξετάσουμε  τα νέα δεδο-
μένα του Κλεισθένη, ενδεχομέ-
νως να κάνουμε μια ακόμα συ-
νάντηση για να δώσουμε διευ-
κρινίσεις και να λύσουμε απο-
ρίες σχετικά με τα εκλογικά ζη-
τήματα στους προέδρους».

Γιώργος Κότσαρης (αντι-
δήμαρχος): «Ο δήμος που πα-
ραλάβαμε είχε τα κακά του χά-
λια. Τα μηχανήματα βρίσκον-
ταν σε εγκατάλειψη. Δεν είχαν
ούτε λάστιχα, φώτα, διαλυμέ-

νες τσάπες, χρωστάγαμε σε
προμηθευτές. Τα φτιάχναμε
όλα ένα ένα.. Τα μηχανήματα
της Κύμης ήταν ακόμα χειρότε-
ρα σε πλήρη διάλυση. Ο Θω-
μάς δεν έδινε ούτε ένα ευρώ
για να τα φτιάξει. Θα δώσουμε
τη μάχη όλοι μαζί με το Δήμαρ-
χο μπροστά».

Φώτης Αναστασίου
(ΔΕΥΑΚΑ): «Έχουμε έναν
από τους μεγαλύτερους δή-
μους της Περιφέρειας με 360
χιλιόμετρα δίκτυα ύδρευσης
και 255 χιλιόμετρα αποχέτευ-
σης. Δίκτυα χρόνων, πολύ τα-
λαιπωρημένα. Είμαι ο τελευ-
ταίος που θα πω  ότι δεν
υπάρχουν προβλήματα. Βά-
λαμε συνεργείο να κάνει χλω-
ρίωση του νερού. Μέχρι το
2014 που αναλάβαμε δεν γι-
νόντουσαν αναλύσεις νερού
ποτέ».

Γιώργος Μπόκαρης (αντι-
δήμαρχος): «Αν με ρωτήσετε
αν είμαι ευχαριστημένος θα
σας πω όχι, γιατί εχθρός του
καλού είναι το καλύτερο. Δεν

ήρθαμε όμως σήμερα εδώ να
ακυρώσουμε το έργο μας. Εί-
μαστε όλοι εδώ άνθρωποι από
διαφορετικές παρατάξεις για
να διώξουμε από το Δήμο μια
κατάσταση που δεν περιποιεί

τιμή για κανένα. Ήρθε ένας άν-
θρωπος στην ηγεσία του Δήμου
που ήταν καταλύτης. Δεν θα
ακυρώσουμε την προσπάθειά
μας».

Νίκος Μπαράκος (αντιδή-
μαρχος): «Προσπαθεί ο Θω-

μάς να μας καταλογίσει κάτι και
δεν βρίσκει τίποτα, παρά το γε-
γονός ότι έχει πληροφόρηση
μέσα από το Δήμο. Όσο θυμά-
μαι εκλογές της αυτοδιοίκη-
σης, είναι η πρώτη φορά που ο
κόσμος δεν λέει για το Δήμο ότι
έχουν φαγωθεί χρήματα. Μας
λένε ότι δεν έχουμε κάνει έργο.
Τι έχει κάνει ο Θωμάς; Απολύ-
τως τίποτε. Ποιοι θέλουν να γυ-
ρίσουν στο Δήμο; Οι μισοί από
αυτούς είναι κατηγορούμενοι.
Έχουν αφήσει κανένα έργο στη
μέση ή έχουν αφήσει κάτι άλλο
που τους λείπει;;; Όταν ενημε-
ρώνουμε τους πολίτες στην αρ-
χή είναι διστακτικοί αλλά μετά
καταλαβαίνουν. Όλοι μαζί ενω-
μένοι σε μια αλυσίδα θα συνε-
χίσουμε την προσπάθεια».

Στη συνάντηση παρέστη-

σαν και ο αντιδήμαρχος Αλέ-
ξανδρος Θεοδώρου, ο «νεο-
φώτιστος» δημοτικός σύμβου-
λος Παναγιώτης Αναγνω-
στου, καθώς και οι Βασίλης
Κάργας (Αχλαδερή), Ειρήνη
Καρυστινού (Οκτωνιά), Μπάμ-

πης Θεοδώρου (Αργυρό),
Ευαγγελία Πόγκα (Αργυρό),
Αγγελής Μπόκαρης (Βέλος),
Χρήστος Τρανός (Ζάρακες),
Σταμάτης Μπουραντάς (Κόσκι-
να), Νίκος Μπάνος (Κριεζά),
Αλέκος Ηλίας (Λέπουρα), Δη-
μήτρης Μύρκος (Άγιος Βλάσ-
σης), Βασίλης Αγγελόπουλος
(Άγιος Βλάσσης), Γιάννης Ρά-
νιος (Βρύση), Σωτηρία Γεωργι-
κοπούλου (Κάδι), Γιώργος
Σπανός (Κονίστρες), Νίκος Αν-
τωνίου (Άγιος Λουκάς), Γιάν-
νης Ξύγκης (Άγιος Λουκάς),
Κώστας Σπανός (Καλέντζι)
Σπύρος Πουρής (Μονόδρι), Φί-
λιππος Βογιατζής (Καλημεριά-
νοι) ενώ ελάχιστοι απουσίαζαν
δικαιολογημένα.

Συμπερασματικά ο Δήμαρ-
χος Θανάσης Μπουραντάς
χαρακτήρισε πολύ εποικοδο-
μητική τη συζήτηση με τους
προέδρους η οποία πράγματι
ήταν αναγκαίο να γίνει. Παρα-
δέχθηκε πως όταν ανέλαβε
την προσπάθεια στο Δήμο
Κύμης Αλιβερίου γνώριζε
πως υπάρχουν δυσκολίες αλ-
λά δεν φανταζόταν το βαθμό
της διάβρωσης και τα συμφέ-
ροντα  που είχαν αναπτυχθεί
σε όλη την έκτασή του. 

Και πρόσθεσε: «Εκ των
υστέρων αναρωτηθήκαμε πως
καταφέραμε να κερδίσουμε τις
εκλογές». Ωστόσο παρά τα
προβλήματα, τα εμπόδια και
τις παραλείψεις πραγματοποι-
ήθηκε  μια έντονη προσπάθεια
και έγινε κατορθωτό να κινηθεί
ένας μηχανισμός που ουσια-
στικά δεν υπήρχε.

Τοπικών Κοινοτήτων από τον Δήμαρχο Θαν. Μπουραντά



ΗΗ
δημιουργία Διοικητηρίου – Συνεδριακού
Κέντρου στην Κύμη, Κλειστού Κολυμβητη-
ρίου στο Αλιβέρι και κτιρίου Βρεφονηπιακού

Σταθμού στην Κύμη, προϋποθέτει την ύπαρξη διαθέ-
σιμων χώρων.

Σ’ αυτήν τη λογική, μετά από πρόταση της Δημοτι-
κής Αρχής, το Δημοτικό Συμβούλιο ενέκρινε κατά
πλειοψηφία, τη χορήγηση δανείου από το Ταμείο Πα-
ρακαταθηκών & Δανείων, ύψους 300 χιλιάδων ευ-
ρώ, ώστε να εξασφαλιστούν τα κατάλληλα οικόπεδα.

Συγκεκριμένα, το ποσόν αυτό επιμερίζεται σε:

- 141.000 ευρώ προς απαλλοτρίωση της έκτασης

του Ελαιουργικού Συνεταιρισμού Κύμης για την ανέ-
γερση του Διοικητηρίου – Συνεδριακού Κέντρου.

- 119.000 ευρώ για το κτίριο του Βρεφονηπιακού
Σταθμού στην Κύμη.

- 40.000 ευρώ για το υπόλοιπο της έκτασης του νέ-
ου κολυμβητηρίου (καθώς το μεγαλύτερο μέρος του

οικοπέδου έχει τακτοποιηθεί από το Δήμο, μέσω αν-
ταλλαγής οικοπέδων με τους ιδιοκτήτες).

Οι όροι αποπληρωμής  του δανείου κρίνονται ως
εξαιρετικοί.

[Σημείωση: Το θέμα του εν λόγω δανείου είχε τε-
θεί σε προηγούμενη πρόσφατη συνεδρίαση του Δη-
μοτικού Συμβουλίου, αλλά λόγω έλλειψης απόλυ-
της πλειοψηφίας, δεν είχε εγκριθεί. Στη συνεδρίαση
της 21ης Δεκεμβρίου, κι ενώ υπήρχε δεδομένη πλει-
οψηφία από πλευράς συμπολίτευσης, οι δύο παρι-
στάμενοι σύμβουλοι της μείζονος αντιπολίτευσης,
υπερψήφισαν –κάτι που είχαν αρνηθεί στην προ-
ηγούμενη συνεδρίαση- εν τέλει το θέμα…] 

Ανοίγει 
ο δρόμος 

για Κλειστό 
Κολυμβητήριο

στο Αλιβέρι

ΗΗ
απόφαση του Δη-
μοτικού Συμβουλί-

ου για την εκπόνηση
σχετικής μελέτης, ανοί-
γει το δρόμο για τη δη-
μιουργία Κλειστού Κο-
λυμβητηρίου στο Αλι-
βέρι. 

Θέμα που αποτελεί
πάγιο αίτημα των γονέων
και των αθλητών του
Ναυτικού Ομίλου της
περιοχής.

Οι οποίοι, να σημει-
ωθεί ότι αξίζουν συγχα-
ρητήρια για τις προσπά-
θειες που καταβάλλουν
σε συνθήκες ανοικτής
θάλασσας και τις διακρί-
σεις που πετυχαίνουν, σε
πολυάριθμες αποστολές
σε αγώνες πανελληνίου
επιπέδου.

Δάνειο 1,4 εκατ. ευρώ για τρεις μελέτες 

ΤΤ
η σύναψη δανεί-
ου από το Τα-
μείο Παρακατα-

θηκών & Δανείων, συ-
νολικού ύψους
1.390.000 ευρώ και

διάρκειας 10 ετών, για
τη χρηματοδότηση
των μελετών του Κλει-
στού Κολυμβητηρίου
Αλιβερίου, της παρα-
καμπτήριας (του ΑΗΣ

ΔΕΗ) οδού Καράβου-
Μηλακίου και του Διοι-
κητηρίου – Συνεδρια-
κού Κέντρου Κύμης,
αποφάσισε το Δημοτι-
κό Συμβούλιο. 

=Κλειστό Κολυμβητήριο στο Αλιβέρι 
=Διοικητήριο – Συνεδριακό Κέντρου στην Κύμη
=Παρακαμπτήρια οδός Καράβου-Μηλακίου

ΣΣ
τη στέγαση των δημοτικών υπη-
ρεσιών σε σύγχρονο κτήριο – Δι-
οικητήριο και στην κατασκευή

Συνεδριακού Κέντρου στην Κύμη, προ-
χωράει ο Δήμος Κύμης-Αλιβερίου.

Η όλη κατασκευή θα γίνει στο χώρο
των εγκαταστάσεων του Ελαιουργικού
Συνεταιρισμού Κύμης, που θα απαλλο-
τριωθεί (κάτι που προβλέπεται  από το
σχέδιο πόλης). 

Με το κτίριο του διατηρητέου Δη-
μαρχείου να αξιοποιείται για πολιτιστι-
κούς σκοπούς, όπως τη στέγαση Βι-
βλιοθήκης και του Αρχείου του Δήμου
από την απελευθέρωση μέχρι σήμερα
κ.ά.

Το  κόστος για το εν λόγω έργο θα
προκύψει μετά από τη σχετική μελέτη.
Με τις πρώτες εκτιμήσεις υπολογίζεται
ότι θα κυμανθεί από 1 έως 1,5 εκατ. ευ-
ρώ. 

Η χρηματοδότηση του έργου –σε
επίπεδο μελετών και κατασκευής- θα
καλυφθεί από τη σύναψη  επενδυτικού
δανείου (που με απόφασή του ενέκρινε
το Δημοτικό Συμβούλιο στην τελευ-
ταία συνεδρίασή του και που θα περι-
λαμβάνει και τις ανάγκες κάλυψης των
μελετών και έργων κατασκευής Κλει-
στού Κολυμβητηρίου στο Αλιβέρι και
Βρεφονηπιακού Σταθμού στην Κύμη).

Διοικητήριο-Συνεδριακό Κέντρο στην Κύμη

Μετά το Διοικητήριο – Συνεδριακό Κέντρο στη Χαλκίδα επί 
νομαρχίας Μπουραντά, τώρα και στην Κύμη επί δημαρχίας του...

Διασφαλίζονται οι κατάλληλοι χώροι
•Και για κτίριο 

Βρεφονηπιακού 
Σταθμού στην Κύμη

Η Κύμη και η ευρύτερη περιοχή της, με το όμορφο φυσικό περιβάλλον, τη θάλασσα, την ιστορία και
το όνομα του Γ. Παπανικολάου ως συγκριτικό πλεονέκτημα, αναζητούν την αναπτυξιακή προοπτική
στον τριτογενή τομέα της οικονομίας, τον τουρισμό, τον πολιτισμό, το εμπόριο και άλλες υπηρεσίες.
Όμως, η απουσία κατάλληλων υποδομών, όπως συνεδριακές αίθουσες αλλά και η υστέρηση στον
τομέα της φιλοξενίας στην Κύμη, αποτελούν εμπόδιο. 

Ο Δήμος θέλει να ανοίξει τον δρόμο σ’ αυτήν την προοπτική της περιοχής, με την αναβάθμιση
των Δημοτικών κτιρίων και κυρίως, με την ανέγερση ενός Συνεδριακού Κέντρου. 

Δεν μπορεί κανείς να ισχυρισθεί ότι με αυτά τα έργα θα απαντηθούν τα προβλήματα της ανά-
πτυξης της περιοχής, χρειάζονται και άλλες πρωτοβουλίες. Όμως, οι σχεδιαζόμενες παρεμβάσεις
αποτελούν βασική προϋπόθεση γι’ αυτό.


